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Franc Papež: »V hiši o majhnih
stvareh odloča žena, o velikih pa mož«

Rosvita Pesek
TV Slovenija je
njen drugi dom

Nataša Barbara Gračner
»Nekateri si prelahko
predstavljajo naše delo«
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TV-spored

30. JULIJ 2020 ŠT. 31

Ob sklenitvi naročniškega razmerja boste lahko 
vse poletne sobote brezplačno uživali na morju!
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Več v notranjosti časopisa.

AKCIJA ZA NOVE NAROČNIKE 
ŠTAJERSKEGA TEDNIKA! Simonov zalivSimonov zaliv

Foto: Črtomir Goznik
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Dornava �� Park in drevored dvorca kazijo kupi odpadkov

Oskrbnika: "Dvorec ni javno smetišče!"Oskrbnika: "Dvorec ni javno smetišče!"
„V parku ob gradu so vsi dobrodošli, ampak prosim, naj za seboj pospravijo. Zelene površine in parki niso odlagališča smeti,“ „V parku ob gradu so vsi dobrodošli, ampak prosim, naj za seboj pospravijo. Zelene površine in parki niso odlagališča smeti,“ 
poudarjata skrbnika dornavskega dvorca Mirko in Irena Cigula. Zelo se trudita za urejanje okolice gradu, žalosti pa ju, da poudarjata skrbnika dornavskega dvorca Mirko in Irena Cigula. Zelo se trudita za urejanje okolice gradu, žalosti pa ju, da 
brezvestneži predvsem v parku in drevoredu za seboj puščajo kopice odpadkov. Več na strani 9.brezvestneži predvsem v parku in drevoredu za seboj puščajo kopice odpadkov. Več na strani 9.

Črna kronikaČrna kronika
Ptuj, Podravje �

Zakaj so Gajke 
ekološka bomba

�� Stran 12

Torek: Tednikov kopalni dan
Današnji kupon za 50 % popusta lahko uveljavite v Termalnem 

velja med zimskimi, prvomajskimi, krompirjevimi in novoletnimi 

-50 %
na odraslo ali otroško 

celodnevno vstopnico
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Po območju starega kamno-
loma na Humu pri Ormožu vodi 
cesta, izpod katere vsake toliko 
časa spolzi zemeljska gmota. Na 
nekaterih delih je polzenje že toli-
ko napredovalo, da je cesta zaprta 
za promet, zemeljska gmota pa 
se počasi, a vztrajno bliža hiši. Po 
junijskem deževju so Jurkovičevi 
poklicali na pomoč, saj naj bi se 
stanje zopet poslabšalo. »Še več 
zemlje se je premaknilo, sedaj je le 
še 2,5 metra oddaljena od vogala 
hiše,« je dejal Stanko Jurkovič. 
Na občini so se odzvali in si teren 
tudi ogledali. »Pri zadnji prijavi 
poslabšanje stanja plazu ni bilo 
ugotovljeno, tako da interventna 
akcija ni bila potrebna,« je pove-
dala direktorica občinske uprave 
Milena Debeljak. Kljub temu na 
občini ne zanikajo, da je območje 
plazovito in potrebno sanacije. Še 
več: »Dejansko smo že reagirali, 
tudi geometra smo že poslali na 
ogled. A odločitve v zvezi s sana-
cijo ni lahko sprejeti, saj kaže, da 
bi za trajne učinke zahtevala neso-
razmerno visoke stroške,« je bila 
jasna Debeljakova.

Veliki upi v novo 
vodstvo občine

Čeprav gre v tem primeru za 
že dolgo znano nestabilno ob-
močje, se v preteklosti ni veliko 
naredilo, da bi nepremičnine 
zaščitili oziroma da cesta ne bi 
propadala. Jurkovič upa, da se 
bo občina pod vodstvom župana 
Danijela Vrbnjaka bolj angažirala 
pri reševanju plazu, kot se je to 
dogajalo pred leti. »Stanje si je 
župan ogledal. Rečeno je bilo, 
da so neka sredstva v občinskem 
proračunu za sanacijo že name-
nili, govor je bil o 15.000 evrih. 
V tem trenutku si želim le, da se 
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Ormož � Plaz vedno bolj ogroža stanovanjsko hišo

Jurkovičeve skrbi, da bo nekoč prepozno
Domačinom Huma pri Ormožu, ki živijo v bližini starega kamnoloma, že vrsto let delajo preglavice plazovita ob-
močja. Jurkovičevi zaradi tega ob večjih nalivih težje zaspijo, saj ne vedo, kdaj bo plaz ogrozil njihovo hišo.

Foto: SJ

Nestabilno plazovito območje ogor-
ža stanovanjsko hišo Jurkovičevih

Cirkulane � Sprožila sta se dva plazova

Eden za hišo, drugi ob cesti
Minulo obilno deževje je preglavice povzročalo tudi na haloškem območju. Poplavlja-
li so lokalni vodotoki, deroča voda je odnašala gramoz z makadamskih cest in po 
cestiščih ustvarjala globoke brazde. Na več koncih so se sprožili zemeljski plazovi.

Ptuj � Sodelovanje z Alma Mater Europaea 

Novih študijskih 
programov še ne bo
Medtem ko se višješolski program bionike na Ptuju vsaj eno leto 
zaradi premajhnega zanimanja ne bo izvajal, se Mestna občina 
Ptuj dogovarja z Alma Mater Europaea, ki ponuja visokošolske 
programe gerontologije, fi zioterapije, arheologije in informatike 
oz. digitalne tehnologije. »Žal, konkretnega dogovora v tem tre-
nutku še ni,« so odgovorili z občine. 

Pogovori so se začeli lansko leto, saj so si na ptujski občini želeli, da 
nove študijske programe v najstarejše mesto prepeljejo do začetka 
novega študijskega leta, torej do letos oktobra. Do dogovora sredi 
poletja še ni prišlo, prav tako so že zamudili vpisne roke v višje- in viso-
košolske programe. To pomeni, da vsaj še eno leto programov, ki naj 
bi nagovarjali potrebe mesta in okolice, na Ptuju ne bo. Iz izobraže-
valne ustanove s sedežem v Mariboru razlog za neuspeli dogovor pri-

Foto: Alma Mater Europaea

pisujejo premalo jasni in artikulirani želji lokalne oblasti. »Alma Mater 
Europaea je voljna in sposobna vzpostaviti trajno visokošolsko institu-
cijo za atraktivne, razvojno orientirane, zaposljive, moderne študijske 
programe, tako kot jih je v Murski Soboti, Kopru, Mariboru in Ljublja-
ni.« Za razširitev svoje izobraževalne mreže na Ptuj si prizadevajo, kot 
so dejali, zaradi »izjemne lege mesta, kulturnozgodovinske tradicije, 
razvojnih možnosti in bistrih ljudi«.

Perspektivni področji sta predvsem 
zdravstvo in skrb za starejše

Programi, ki bi bili po njihovem mnenju atraktivni za Ptuj, so 
programi informacijske tehnologije, povezani z ekonomskim in te-
hnološkim razvojem, zdravstveni programi – predvsem fi zioterapija, 
ki je po njihovem mnenju pomembna zaradi zdraviliško-turistične 
ponudbe in zdravstvene oskrbe, in socialna gerontologija zaradi traj-
nostne oskrbe starejših ljudi. Med programi, za katere vidijo prilož-
nost izvajanja na Ptuju, sta tudi družinsko podjetništvo in arheologija, 
ki bi Ptuj akademsko in turistično povezovala z evropskimi rimskimi 
srednjeveškimi mesti. »Vsi programi pa so pomembni zaradi demo-
grafske stabilnosti, kulturnega vzgona ter gospodarskega in tehno-
loškega razvoja,« so dejali v Almi Mater Europaea. Ob tem je treba 
izpostaviti, da je za njihove študijske programe treba plačati šolnino, 
ta pa se razlikuje od programa do programa. Tako šolnina za letnik 
študija socialne gerontologije stane 2.600 evrov, letnik fi zioterapije 
pa je 3.900 evrov.

Medtem ko so glede programov postregli z informacijami, pa so ne-
koliko bolj skrivnostni o številu študentov. Dejali so namreč, da imajo 
študentov toliko, kolikor imajo potreb. »Važno je, da so dobri in vedo, 
kaj želijo.«

Na vprašanje o lokaciji izvajanja programov so odgovorili, da je 
povsod veliko neizkoriščenih praznih prostorov, tudi na Ptuju. Neu-
radno je bilo slišati, da so se zanimali tudi za prostore na ptujski višji in 
visoki šoli, vendar da so želeli, da se jim prostori oddajo v brezplačen 
najem, na kar pa seveda na višji šoli niso pristali.

plaz čim prej zaustavi,« je pove-
dal Jurkovič, ki se zaveda, da traj-
na rešitev zahteva nekoliko višji 
strošek, zato niti ne pričakuje, da 
bi cesto nemudoma sanirali. »Na 
ogledih sem predlagal, da naj se 
s cesto ukvarjajo pozneje,« je pri-
povedoval Jurkovič.

Prav visoki stroški, ki bi jih pri-
nesel zahteven gradbeni projekt, 
so razlog, da danes problem še 
ni odpravljen. Kot kaže, pa na 
občini niso počivali, za pripravo 
projektne dokumentacije so re-
zervirali 15.000 evrov. »Delamo 
na tem, da bi nam tudi država 
pomagala pri sanaciji plazu, pač 
poskušamo reševati, kar se da,« 
je zagotovila Debeljakova. Upa-
jo, da se bo to zgodilo čim prej 
in bo hiša še v prihodnje ostala 
nepoškodovana. Le tako bo lah-
ko mladi generaciji nudila varen 
dom.

V občini Cirkulane so tako minuli 
konec tedna evidentirali dva nova 
plazova. Po podatkih, ki jih zbira-
jo na občini, jih je skupno že 54. 
V soboto, 25. julija, so gasilci PGD 
Cirkulane intervenirali pri zaščiti 
plazu v Brezovcu, na pobočju za 
stanovanjsko hišo ob glavni cesti, 
ki pelje v smeri lovskega doma. Da 
zemlja plazi po pobočju, je opazil 
lastnik hiše Dejan Kelc. »Vsulo se 
je okoli dva do tri kubične metre 
zemlje. Poklical sem gasilce, da so 
pobočje zaščitili, da se ne bi sprožil 
večji plaz.« Gasilci so pobočje prek-
rili s folijo in preprečili nadaljnje 
polzenje zemljine.

Drugi plaz, ki se je zaradi obilice 
dežja sprožil v cirkulanskem delu 
Haloz, je na cesti Gruškovec, ki so 
jo lansko leto obnavljali. Zdrselo 
je pobočje ob robu ceste. Župa-
nja Antonija Žumbar je povedala, 
da so letos sanirali plaz v Mejah, 
nadejajo se tudi državne pomoči 
za sanacijo dveh večjih plazov 
v Paradižu in Gradiščah. Za plaz 
v Paradižu imajo obljubljenih 
200.000 evrov. Sanacija plazov je 
na gričevnatih in hribovitih obmo-
čjih, kot so Haloze, nikoli končana 
zgodba. Medtem ko eno situaci-
jo sanirajo, že nastanejo dve, tri 
nove …

Foto: PGD Cirkulane

Eden od dveh novo nastalih plazov v cirkulanski občini je viden z glavne ceste proti lovskemu domu. Plaz je na 
pobočju za stanovanjsko hišo.

Hiša je danes sicer še prazna, ampak jo urejajo, da bo kmalu 
predstavljala dom mlajši generaciji. Družina Jurkovič je nepremičnino 
kupila pred slabima dvema letoma. Kot domačini v kraju Hum so 
vedeli, da je območje plazovito, vendar so na podlagi dejstva, da 
je problematična cesta v občinski lasti, pričakovali, da bo občina 
odgovorno upravljala s svojim premoženjem. A doslej do sanacije še ni 
prišlo, cesta, ki vodi tako do njihove nepremičnine in tudi do drugih 
vikendov, pa je danes zaprta za osebna vozila.

Foto: SJ

Foto: Alma Mater Europaea
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Kakovost žit, torej tudi pše-
nice, namreč določajo fi zikalne 
in kemijske oziroma tehnološke 
lastnosti, ki so pri pšenici poleg 
količine surovih beljakovin, hek-
tolitrske mase, števila padanja 
in deleža primes tudi vsebnost 
vlage. Od vsega tega je odvisno, 
v kateri razred bo uvrščen pride-
lek krušne pšenice: v najboljšega 
premijskega, v razred A, B1 ali B2, 
pa tudi, kakšno ceno bo imel na 
trgu. Seveda pa na ceno poleg 
parametrov kakovosti še bolj vpli-

vata cena na borzah in okoliških 
trgih ter kalkulacija Kmetijskega 
inštituta Slovenije. Prav slednja 
je letos kmete pošteno razburila, 
saj je pridelavo ocenila na zanje 
sramotnih 148 evrov, mlinarji pa 
so tudi na osnovi tega izračuna 
postavili letošnje odkupne cene 
pšenice, ki so v povprečju za de-
set evrov nižje od lanskih. Kmetje 
se ne strinjajo z oceno svojega 
dela, ki znaša 6,6 evra, saj jo vidijo 
kot diskriminatorno, in zahtevajo 
vsaj 12,1 evra, s čimer bi, kot pravi-

jo, kmetovo delo izenačili z delom 
primerljivih poklicev v kolektivni 
pogodbi.

Nepožeta krmna 
pšenica in pozne sorte

»Vreme doslej res ni vsem do-
puščalo, da bi pšenico že poželi, 
saj imamo vsake dva do tri dni dež, 
odbitki pri odkupu zaradi vlage pa 
so precej radikalni. Padavine vse-
kakor znižajo kakovost pšenice, 
razen če gre za pozne sorte. Me-
nim, da je večina pšenice, ki je še 
ostala na njivah, bodisi krmna bo-
disi poznih sort, katerih čas žetve 
še ni nastopil, in predvidevam, da 
bo večji delež pšenice požet že v 
naslednjih nekaj dneh,« ocenjuje 
ptujski kmetijski svetovalec Ivan 
Brodnjak. Kljub muhastemu vre-
menu kaže, da bo pridelek pšenice 
letos količinsko dober, kakovost 
pa bo slabša, predvsem na račun 
nižje vsebnosti beljakovin.

Ko se poletje prevesi v drugo 
polovico in se listje pšenice posuši, 
pa imajo idealne pogoje za svojo 
rast pleveli, zato ne preseneča, 
da je pšenica zdaj polna najrazlič-

nejših trav, ki jo že kar preraščajo. 
»Takrat pravimo, da se njive zaple-
velijo, kar lahko povzroča dodatno 
vlago. Zdaj, ko je zrnje zrelo, njiv 
seveda ni smiselno razpleveliti, o 
tem je treba razmišljati prej.«

Na občino Destrnik je 11. julija 
naslovil dopis, da odpoveduje po-
godbo o koncesiji. Zaradi šestme-
sečnega odpovednega roka to 
pomeni, da se bodo vrata njegove 
ambulante dokončno zaprla 11. ja-
nuarja prihodnje leto.

Za komentar smo se najprej pok-
licali Franca Mršnika, vendar zade-
ve ni želel komentirati, saj ima »sla-
be izkušnje iz preteklosti in je bilo 
o njem napisanega že preveč slabe-
ga«. Zgovornejši pa je bil destrniški 
župan Franc Pukšič, zadovoljen z 
Mršnikovo odločitvijo: »Njegova 
poteza je gotovo posledica pisne-
ga opozorila o kršitvi koncesijske 
pogodbe, ki mu ga je po našem po-
oblastilu 8. julija poslala odvetnica 
Vida Mali-Lemut.«

Bistveno premalo 
opredeljenih pacientov

Odvetnica Mršniku med drugim 
očita več nepravilnosti pri opravlja-
nju zdravstvene dejavnosti vse od 
lanskega septembra, ko je zdrav-
nica v njegovi ambulanti oziroma 
nosilka zdravstvene dejavnosti 
postala Prelčeva. Po podatkih Za-
voda za zdravstveno zavarovanje 
(ZZZS) je imela decembra lani 116 
opredeljenih pacientov, junija le-
tos pa 381, kar znaša 24,30 % slo-
venskega povprečja. Iz tega izha-

ja, tako odvetnica, da Ambulanta 
Mršnik ne opravlja javne službe v 
obsegu, ki je določen po pogodbi 
z ZZZS. Očitki letijo tudi na delovni 
čas, po katerem naj bi bila zdrav-
nica pacientom na voljo vsak dan, 
v resnici pa naj bi bila v ambulanti 
veliko manj. Nekateri so se pritože-
vali tudi nad načinom dela in odno-
som, zato je v tem času ambulanto 
zapustilo kar precej pacientov, saj 
je upad opredeljenih s prvotnih 
skoraj 1800, kolikor jih je imela Si-
moničeva, na slabih 400 res izrazit.

Postopek za novega 
koncesionarja

»Mršnika smo zato pozvali, da v 
60 dneh odpravi omenjene kršitve. 
Ker mu je bilo jasno, da mu v tem 
času ne bo uspelo pridobiti več 
pacientov, saj ljudje sedanji zdrav-
nici pač ne zaupajo, se je odločil za 
edino pravo pot, in sicer za vrnitev 
koncesije,« pravi Pukšič. »Na prvi 
naslednji seji občinskega sveta 
bom z odpovedjo uradno sezna-

nil svetnike in začel postopek za 
pridobitev novega zdravnika na 
Destrniku. Kot veste, se mora o 
možnostih najprej izreči ptujski 
zdravstveni dom; če tam ne bodo 
zainteresirani za prevzem naše 
ambulante, bomo poiskali novega 
koncesionarja. V vsakem primeru 
bomo naredili vse, da na Destrnik 
dobimo zaupanja vrednega zdrav-
nika oziroma izvajalca splošne 
zdravstvene dejavnosti, ki mu bo 
mar pacientov in ne bo gledal zgolj 
na fi nančnokoristi, kot se je izkaza-

lo v tem primeru. Če bo ambulanto 
prevzel ZD Ptuj, pa bomo vztrajali, 
da v njej dela stalni zdravnik, saj si 
ne želimo postati destinacija, v ka-
teri bodo različni ptujski zdravniki 
zgolj dežurali.«

Mahinacije z licenco
Kot rečeno uvodoma, se je afe-

ra Mršnik začela že krepko pred 
prihodom Prelčeve, ki ji vzdušje 
na Destrniku že v začetku nikakor 
ni bilo naklonjeno. Ko je namreč 
Simoničeva dala odpoved v konce-
sijski Ambulanti Mršnik, se je izka-
zalo, da je nosilec koncesije Franc 
Mršnik, sicer specialist psihiatrije, 
ne pa družinske medicine, leto in 
pol dejavnost opravljal brez ustre-
zne licence in s tem kršil pogodbo 
o koncesiji. Zakaj mu je ministrstvo 
za zdravje koncesijo podaljšalo, 
ali so bili uradniki pri preverjanju 
malomarni ali pa je Mršnik predlo-
žil ponarejena dokazila, še vedno 
ni povsem jasno. Vsekakor pa je 
dejstvo, da je v začetku leta 2014 
zadevo spravil nazaj v zakonske 
okvirje, saj je pridobil dovoljenje, 

da lahko v njegovi ambulanti dela 
drugi zdravnik z ustrezno licenco. 
Takrat je zaposlil Rahelo Simonič, 
ki pa je lani odšla. 

Še ena delitev na moje 
in tvoje

Pukšič se je zaradi Mršnikovih 
kršitev koncesijske pogodbe takoj 
podal v akcijo za odvzem konce-
sije, a je imel zvezane roke, saj je 
Mršnik medtem že zaposlil novo 
zdravnico Alenko Prelc. Pomaga-
la ni niti ustanovitev Civilne ini-
ciative za ohranitev kakovostne 
ambulante družinske medicine na 
Destrniku. Ta se je zadeve lotila 
tako, da je občane razdelila na dva 
pola: na ene, ki so nezadovoljni s 
sedanjo zdravnico, in druge, ki so 
bili prepričani, da civilna iniciativa 
s svojim aktivizmom najbolj škodi 
le občanom-pacientom. Če skraj-
šamo, tudi splošna ambulanta je 
postala poligon za politično ob-
računavanje med županom Puk-
šičem in njegovo opozicijo iz vrst 
prejšnjega župana Vindiša. 
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Avstrijski kmet ima 
alternativo, naš ne

Brodnjak obžaluje, da je v Sloveniji na voljo vse manj fi tofar-
macevtskih sredstev proti boleznim in škodljivcem rastlin. »Proti 
nekaterim se nimamo več s čim boriti. Na vrtu je to, denimo, para-
dižnik, kar gospodinje dobro vedo, na njivah pa bi omenil divji sirek 
in ambrozijo, invazivni rastlini, ki ju mehansko ne moreš iztrebiti, 
učinkoviti pesticidi pa bodo kmalu prepovedani. Škoda, da naša dr-
žava pri tem kmeta pušča na suhem. Če bodo v Avstriji npr. prepo-
vedali uporabo glifosata, bodo prej poiskali nadomestno rešitev, 
če ne drugega, bodo dovolili začasno uporabo nekega sredstva, 
pri nas pa ni nobene alternative in kmet je v bitki zoper invazivne 
rastline in škodljivce prepuščen samemu sebi. To je škoda.«

Destrnik � Ambulanta Mršnik odpovedala pogodbo o koncesiji

Mršnik dvignil roke nad Destrnikom
Družba Ambulanta Mršnik je bila na Destrniku koncesionarka splošne zdravstvene dejavnosti zadnjih osem let. 
Potem ko je ambulanto zapustila priljubljena zdravnica Rahela Simonič, so na dan privrele številne nepravilnos-
ti, nezadovoljstvo s koncesionarjem pa se je z novo zdravnico Alenko Prelc samo še stopnjevalo. Na številne pozive 
župana Pukšiča in v ta namen ustanovljene civilne iniciative po vrnitvi koncesije se Mršnik dolgo ni odzival, 
slednjič pa je, kot kaže, obupal.

Foto: SD

Ambulanta Mršnik je vrnila koncesijo, zato bo občina šla v postopek iskanja novega zdravnika.

Foto: SM

Franc Mršnik odpovedi ne želi komentirati.

Foto: SD

Mnoge njive še nepožete pšenice že preraščajo pleveli.

Podravje, Ptuj � Na njivah še vedno nepožete veliko pšenice

Težave povzročajo vlaga in pleveli
Letošnje vreme je izredno nestanovitno in muhasto, kar še kako občutijo tudi kmetje. Tistim, ki pšenice niso poželi 
dovolj zgodaj, jo je zagodel dež in morajo zdaj počakati, da se zrnje najprej dovolj posuši.
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Osnovno vodilo županje ostaja 
iskanje dialoga v dobro razvoja 
mesta. Prav na ta način, je prepri-
čana, so uspeli realizirati številne 
investicije, upa pa, da bo tako tudi 
v prihodnje in da ne bo prevelike-
ga politikantstva, saj to le otežuje 
napredek. Katere so pridobitve 
zadnjega leta?

Letošnji praznik MO Ptuj bo 
poseben iz več vidikov. Leto, ki je 
za nami, nikakor ni bilo lahko. Po 
lanskoletnem neurju, ki je na pre-
izkus postavilo našo solidarnost, 
je državo in svet udarila epidemija 
koronavirusa. Ta je v celoti spre-
menila prioritete in spomnila, kako 
pomembni vrednoti sta zdravje in 
pripravljenost pomagati sočlove-
ku. Kot pravi županja MO Ptuj, smo 
z epidemijo bili postavljeni pred 
prag novih izzivov, a je prepričana, 
da bomo tudi to presegli: „O tem 
ni dvoma. Vprašanje, ki se ob tem 
zastavlja, pa je, kakšna skupnost 
bomo postali po tem, ko se tudi te 
okoliščine poslovijo. Našim ljudem 

Ptuj � Pogovor z županjo Nuško Gajšek pred letošnjim občinskim praznikom

„Naše mesto ne potrebuje negativnosti, 
pač pa priznanje, da je čudovito samo po sebi!“
Čeprav zaradi epidemije letošnjega praznika Mestne občine Ptuj ne bodo proslavljali tako kot doslej, županja Nuška Gajšek 
spremenjene okoliščine, v katerih živimo, dojema kot ponujeno priložnost, da se zavemo svojih prednosti: „Naše mesto ne potrebuje 
še več negativnosti, ne potrebuje nekonstruktivnega kritiziranja vsega povprek. Naše mesto potrebuje priznanje svojih ljudi, da je 
preprosto čudovito že samo zato, ker je!“

in mestu privoščim skupnost, ki živi 
v slogi; skupnost, ki ve, da se vse 
največje bitke ne bijejo samostojno 
in da so zmage slajše, ko jih imaš s 
kom deliti; skupnost, ki ve, da bo 
uspešna le povezana in enotna.“

Čeprav letos praznovanja občin-
skega praznika na način, kot smo 
ga bili vajeni, ne bo, si županja želi, 
da zaželimo mestu vse dobro vsak 
po svoje, s strpnostjo in razumeva-
njem: »Naše mesto je fantastično, 
to nam priznavajo vsi, ki nas obišče-
jo. Zato ob prazniku od vsega, kar 
obstaja dobrega, temu mestu naj-
bolj in iz vsega srca želim, da ga kot 
takega vidijo tudi njegovi ljudje.“

S čim se lahko Ptuj 
pohvali v zadnjem 
obdobju

Od večjih posegov do manjših 
izpolnjenih želja, vse to so zadeve, 
ki smo jim bili priča v letu, ki je za 
nami. Potreb in denarja je zmeraj 

Foto: Stanko Kozel

Županja Mestne občine Ptuj Nuška Gajšek
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Majhne pridobitve – velik pomen
Naštejmo še nekaj manjših pridobitev, ki pa so bile kar 

odmevne:
• nova drevesa, ki so jih skupaj z donatorji sadili po neurju,
• ekološki otoki ob Ranci, dodatni koši in klopi po mestu,
• zastava na gradu,
• voziti je začel Šoferko,
• urejanje urbanih vrtov ob Mlinski,
• igrala za invalidne otroke ...

Foto: ČG

Foto: Črtomir Goznik

Potreb bistveno več kot denarjaPotreb bistveno več kot denarja
V preteklem letu je bilo na področju cestne infrastrukture 

izpeljanih kar nekaj investicij. Uredili so ceste: Žabjak–odcep 
Kores, Mestni Vrh 46–Živkovič, cesta Podvinci–odcep Kuhar–
Jaušovec (skozi gozd), Čarmanova ulica in pločnik pri OŠ Ljudski 
vrt. Veliko investicij še poteka. V avgustu predvidevajo začetek 
del za gradnjo pločnika v Gajzerjevi ulici in preplastitev Peršonove 
ulice. V Grajeni bodo urejali cesto Ptuj–Mestni Vrh–Grajenščak, 
odsek od hišne št. 61b do križišča, pa cesto Žabjak–odcep Kocmut 
in Čufarjeva ulica s priključki. Dokončanje del načrtujejo do konca 
novembra.

Povsem novo podobo je pred kratkim dobil Gregorčičev drevored 
s površinami za pešce in kolesarje, vključno z javno razsvetljavo in 
zasaditvijo grmovnic.

V dogovoru z Dravskimi elektrarnami so pred nekaj meseci 
uredili cestišče v četrtni skupnosti Spuhlja.

Pomemben projekt je postavitev avtobusnih nadstrešnic na 
Zagrebški, Dornavski in Rogozniški cesti. „Zavedamo se, da so 
številne šolske poti še vedno nevarne, pri čemer je treba poudariti, 
da smo na teh odsekih odvisni od državnih načrtov urejanja cest. 
Kljub temu da urejanje državnih cest ne poteka, smo zadovoljni, 
da nam je skupaj z DRSI uspelo urediti stojišča na Slovenskogoriški 
cesti, s čimer smo zagotovili večjo varnost otrok, ki na tem mestu 
vstopajo na avtobuse,“ je izpostavila ptujska županja.

Ker se zavedajo težav s parkirišči v mestnem jedru, so bila pred 
kratkim zagotovljena dodatna brezplačna parkirna mesta.

 
 

 

 

Foto: ČG

manj kot možnosti, zato je krmarje-
nje med tem dvojim ključno. Na tej 
poti je občina dosegala konsenze 
s političnimi strankami, četrtnimi 
skupnostmi in posameznimi ob-
čani. Gajškova poudarja, da je le 
tako možen razvoj. Za enega večjih 
uspehov si šteje sklenjen soglasen 
dogovor s predsedniki četrtnih 
skupnosti pri pripravi seznama in-
vesticij za naslednja štiri leta. Ob 
tem izpostavlja, da so za obnovo 
cestne infrastrukture v preteklem 
letu namenili enkrat več denarja 
kot doslej: „Čeprav se zavedamo, 
da tudi to ni dovolj za učinkovito, 
predvsem pa hitro izpolnjevanje 

cestnih infrastrukturnih izzivov, ki 
smo jim priča. Ob dejstvu, da je v 
naši občini 221 kilometrov občinskih 
cest, od katerih vsaj polovica ni v 
optimalnem stanju, je zelo nereal-
no razmišljanje, da bomo uredili vse 
naenkrat. Naš cilj je, da kontinuira-
no odpravljamo pomanjkljivosti, pri 
čemer se zavedamo, kakšni so naši 
realni okvirji. Gre za izjemno velik 
zalogaj, še posebno kjer je potreb-
na obenem zamenjava kanalizacije, 
vodovoda ... Praksa letnih planov 
investicij, ki smo jo vzpostavili sku-
paj s predsedniki četrtnih skupnosti 
in mestnim svetom, je spodbudna 
za optimističen pogled za naprej.“
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DOMINKO PTUJ

Gospodarska
vozila

Ime s tradicijo!

www.dominko.si

CENTER RABLJENIH VOZIL

Veliko dela na 
področju komunalne 
infrastrukture

Pomemben segment za razvoj 
mesta nedvomno predstavlja ko-
munalna infrastruktura. V letoš-
njem juniju se je začela investicija 
gradnje 673 metrov kanalizacije v 
centru naselja Grajena, sledila pa 
bo preplastitev cestnih površin. 
Izbrani izvajalec je Komunalno 
podjetje Ptuj, vrednost investicije 
pa 204.412 evrov (brez DDV). V 
Grajeni so uredili tudi meteorno 
kanalizacijo, v Spuhlji pa izvedli či-
ščenje odvodnega jarka, s čimer se 
je izboljšala poplavna varnost.

Občina je že naročila dokumen-
tacijo za protipoplavne ukrepe. 

Velik korak v tej smeri je uspeh v 
prizadevanjih za prenos zemljišča v 
Ljudskem vrtu z države na občino, 
kar je podlaga za začetek urejanja 
ribnika. »Območje Ljudskega vrta 
bomo tako lahko postopoma tudi 
vsebinsko in infrastrukturno uredi-
li,« je vizija županje. Urejena je bila 
na tem območju tudi javna razsvet-
ljava. Za postavitev razsvetljave v 
parku Ljudski vrt, med Remčevo 
ulico in Volkmerjevo cesto, v Kve-
drovi ulici in na Kicarju bo letos ob-
čina namenila okrog sto tisočakov.

Za projekt odvajanja in čiščenja 
odpadne vode v porečju Drave 
so zagotovili evropska sredstva. 
Gradnjo 32,07 km kanalizacijskega 
omrežja in izvedbo 703 priključkov 
na javno kanalizacijsko omrežje naj 

bi zaključili do leta 2022. Dokumen-
tacija je pripravljena, čakajo zeleno 
luč ministrstva, dela naj bi stekla 
septembra. Kanalizacija bo izve-
dena na območju Ptuja, Turnišč z 
naseljem do cerkve sv. Roka, ob 
Dravi in na delu Zagrebške ceste, 
na območju Žabjaka in Nove vasi, 
Sovretove poti, Anželove ulice, Ki-
carja in Sp. Velovleka.

Začetek dolgo 
pričakovane investicije 
OŠ Mladika

Izvedba dolgo pričakovanega 
projekta dozidave z rekonstrukcijo 
in energetsko sanacijo OŠ Mladika 
se je začela. Prva faza, ki je zaje-
mala nov sistem ogrevanja, toplo-

tno izolacijo ostrešja, zamenjavo 
oken in prezračevanje mansarde, 
sanacijo vodovoda, kanalizacije in 
sanitarij, je zaključena. V drugi fazi 
bodo uredili prizidek z jedilnico in 
novo kuhinjo. Ocenjena vrednost 
investicije je 2,1 milijona evrov.

Pridobitve preteklega leta so še 
nova, dograjena kuhinja v Domu 
krajanov Grajena, ureditev podobe 
III. mitreja na Bregu ...

Načrti za letos in 
prihodnje leto

Eden največjih projektov, ki se 
bodo začeli še letos, je revitaliza-
cija Stare steklarske in Vrazovega 
trga s pripadajočimi ulicami. Obno-
va bo zajemala prenovo površin, 
vse napeljave pod ulicami, vodo-

vodne priključke in prestavitev 
komunikacijskih napeljav s fasad v 
tla. Ocenjena vrednost investicije 
znaša 3,7 milijona evrov. Od tega 
bo Mestna občina Ptuj zagoto-
vila nekaj manj kot milijon evrov 
lastnih sredstev, 2,2 milijona znaša-
jo evropska sredstva za regionalni 
razvoj, več kot pol milijona evrov 
pa je delež ministrstva za okolje in 
prostor.

Med večje projekte naslednjih 
let spada tudi ureditev novih dos-
topov do OŠ Olge Meglič in posta-
vitev dvigala. Ta projekt bo izve-
den fazno.

Začenja se tudi postopek za po-
stavitev odprtega arheološkega 
depoja na Muzejskem trgu, ob tem 
pa županja poudarja: »Še vedno je 
naš cilj arheološko razstavišče, ki 

bi bilo v skladu s sugestijo ministr-
stva za kulturo umeščeno v objekt 
nekdanje žitnice.«

Veliko pozornosti vlagajo tudi v 
stanovanjsko problematiko. Ob-
čina se je prijavila na razpis stano-
vanjskega sklada RS za sofi nan-
ciranje izgradnje neprofi tnih sta-
novanj. »Želimo si, da bi bila naša 
prijava uspešna, na odločitev pa še 
čakamo. Številne napore vlagamo 
tudi v aktivnosti za gradnjo oskr-
bovanih stanovanj. Prizadevamo 
si za 30 novih takih stanovanj na 
Potrčevi cesti, ob marketu Živila,« 
izpostavlja Gajškova. Njena vizija 
ostaja nespremenjena: z razpolo-
žljivimi sredstvi narediti čim več in 
na ta način zagotoviti zadovoljstvo 
občanov.

Foto: ČG

Foto: ČG
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Gremo v Bodylife!
Želite izboljšati svoje počutje? 
Želite preoblikovati svoje telo? 
Si želite razvajanja? Če ste na 
katero izmed teh vprašanj od-
govorili z »da«, potem je zdaj 
najprimernejši trenutek, da nas 
obiščete. Pridite k nam v cen-
ter Bodylife, kjer poskrbimo za 
vaše dobro počutje, videz in 
zdravje. Nahajamo se v Raj-
špovi ulici 15a.
V naš salon lahko pridete z že-
ljo po preoblikovanju telesa, 
saj vam z vodeno vadbo po-
magamo izoblikovati mišice in 
zmanjšati kilograme, z različni-
mi programi za preoblikovanje 
telesa vam odpravimo celulit, 
povešeno kožo in pospešimo 
pretok limfe. Če imate bolečine 
v križu, hrbtu ali se želite pre-
prosto sproščati, vam pri tem 

 www.bodylife.si, telefon 051 606 052.

Ponudba v našem salonu:
• individualno vodene telovad-

be na različnih napravah z
UV-svetlobo, ki izboljša pre-
krvavitev kože, zmanjša ma-
ščobni in poveča mišični
delež ter izboljša tonus mišic
in tkiva (body komora, body
kolo, vibracijska vadba)

• programi za preoblikovanje
telesa (maderoterapija, va-
cuslim, bodywraping, aro-
mawickel)

• individualne terapije (body sav-
na, UV-kavitacija, pressotera-
pija, peeling, grelna blazina)

• masaže (klasična masaža,
sprostitvena masaža, masa-
ža obraza, masaža z vročimi
kamni, terapevtska masaža
in masaža z ventuzami)

• depilacije
• pedikure

Če želite storiti nekaj zase in
svoje dobro počutje si zagoto-
vite svoj termin in nas obiščete.

lahko ustrežemo z različnimi 
masažami. Sproščate se lah-
ko tudi v body savnah. Če pa 
želite biti urejeni, se prav tako 
lahko obrnete na nas, saj vam 
nudimo različne depilacije in 
pedikuro. V salonu zagotovi-
mo celostno obravnavo telesa 
in duha.

Uprava Vrtca Ptuj se je pred peti-
mi leti preselila iz prostorov v Pre-
šernovi ulici, saj so bili ti povsem 
neprimerni. Temu je pritrdila tudi 
gradbena inšpekcija, posledica nji-
hovih pregledov pa je bila selitev 
na Puhovo ulico. 

A prostori na Prešernovi ulici 29 
niso dolgo samevali. Po delni pre-
novi tretjega nadstropja je marca 
2017 tam začela delovati Mestna 
galerija. Že ob njenem odprtju so 
bili izraženi številni pomisleki o 
primernosti. Ključni: dostopnost. 
Ozko stopnišče do tretjega nad-
stropja tudi tri leta po odprtju os-

taja edina pot do vhoda v galerijo. 
Takratno vodstvo ptujske občine 
pod taktirko župana Mirana Sen-
čarja, ki je goreče zagovarjal ta 
projekt, je sicer vztrajalo, da bo 
dvigalo kmalu po odprtju ureje-
no. Denarja za to pa vse doslej v 
občinski malhi ni bilo. 

Zdaj naj bi bili končno bližje re-
alizaciji. Dvigalo bo predvidoma 
naslednje leto postavljeno na 
severovzhodni strani notranjega 
dvorišča. Ker rešitev posega tudi 
v veduto mesta, jo je bilo treba 
uskladiti z Zavodom za varstvo kul-
turne dediščine. 

„Sončni zahod ob zgodo-
vinskem razgledu na najstarejše 
slovensko mesto bo na poletni 
avgustovski večer okronalo po-
sebno kulinarično doživetje. Ptu-
jski peš most bo pod kulinarično 
taktirko priznane ptujske gostilne 
Ribič ter ptujskih vinarjev Pullus in 
Kobal Wines zaživel kot prizorišče 
Večerje na mostu,“ je povedala 
direktorica Zavoda za turizem 
Ptuj Tanja Srečkovič Bolšec. Sku-
paj z Ribičem bodo 28. avgusta 
prvič izpeljal i omenjeni dogodek, 
vstopnice pa bodo v prodaji od 
naslednjega tedna naprej. Cena 
štirihodnega menija s kozarcem 
penine znaša 70 evrov, organi-

zatorji pa obljubljajo vrhunsko 
kulinarično doživetje. Če bo slabo 
vreme, bodo dogodek prestavili 
za en dan, na soboto, 29. avgusta.

Kot pravi Vlado Pignar, vodja 
gostilne Ribič, bo menu skladen 
z njihovo dolgoletno tradicijo, saj 
slovijo po ribjih jedeh: „Ob tem ne 
pozabljamo na lokalno kulinarič-
no identiteto in lokalne dobavite-
lje. Namensko smo se zato omejili 
na izbor sladkovodnih rib in tipič-
nih lokalnih sestavin, kot so buč-
no olje in tradicionalne žitarice.“

Po mnenju direktorice Zavoda 
za turizem predstavlja omenjeni 
dogodek pomemben mejnik tudi 
v razvoju inovativne turistične 

ponudbe: »Ptuj je mesto izjemnih 
zgodovinskih lokacij, ki so se že 
uveljavile kot kulturna in festi-
valska prizorišča. Manj pa je bil 
njihov potencial izkoriščen na po-
dročju kulinarike. Prav to želimo v 
prihodnosti spremeniti in skupaj s 
ptujskimi kulinaričnimi ponudniki 
in vinarji poskrbeti za nova doži-
vetja v starem mestu.«

Čeprav vstopnice še niso v 
prodaji, Srečkovič Bolščeva ugo-
tavlja, da je interes izjemno velik. 
Kot vse kaže, bo Večerja na mo-
stu šla za med, zato na Zavodu že 
razmišljajo o dodatnem terminu v 
začetku septembra.

Ptuj � Dostop do galerije po 79 stopnicah

Mestna galerija deluje že tri leta, dvigala še ni
V naslednjih petih letih bo ptujska občina za ureditev dostopov, zagotovitev požarne varnosti, ureditev fasade, dela strehe, dvorišča in vgraditev dvigala v Prešernovi 
ulici 29 namenila 400.000 evrov. S to investicijo bo bistveno olajšana dostopnost do Mestne galerije in prostorov Upravne enote. Dvigalo, ki naj bi ga postavili naslednje 
leto, bo marsikomu prvič omogočilo vstop v galerijske prostore, do katerih je treba prehoditi kar 79 stopnic.

Ptuj � Večerja na peš mostu

Zakaj ne bi jedli kar na mostu?
Peš most bo zadnji avgustovski petek zvečer nekoliko spremenil svojo namembnost: prvič 
bo namreč na njem izvedena t. i. Večerja na mostu. Čeprav vstopnice še niso v prodaji, je 
interes tako velik, da obstaja možnost, da bo dogodek ponovljen še v začetku septembra.

Foto: ČG 

Naslednje leto bo vgrajeno dvigalo, letos se začnejo pripravljalna dela, ureditev novega dostopa do šolskih prostorov.

Foto: Stanko Kozel

Organizatorja Večerje na mostu sta Zavod za turizem Ptuj in gostišče Ribič.

Pogoj, da bo to sploh izvedl-
jivo, pa je preureditev dostopa 
do kuhinje in kabineta športne 
vzgoje Osnovne šole Olge Meglič. 
Sočasno z vgraditvijo dvigala bo 
občina celovito uredila več zadev, 
ki jih bodo izvajali fazno. »Letos 
bomo uredili nov dostop za šol-
sko kuhinjo s preureditvijo šol-
skih prostorov, dvigalo pa se bo 
vgradilo v letu 2021. Z umestitvi-
jo dvigala se zapreta obstoječa 

vhoda v kuhinjo OŠ Olge Meglič, 
zato bo urejen nov vhod s preu-
reditvijo manjšega dela šolskih 
prostorov. Del investicije je tudi 
nujno potrebna obnova kotlovni-
ce, iz katere se ogrevata objekta 
Prešernove 29 in OŠ Olge Meglič 
ter celovita ureditev dvorišča z 
novim tlakovanjem in ozelenitvi-
jo,« so pojasnili na ptujski občini. 
Zaradi predvidene gradnje vroče-
voda pod tlakovanjem dvorišča se 

bo vgradilo cevi za priključitev na 
bodoči vročevod. Celovito se bo 
uredila tudi južna fasada in vstop-
ni hodnik objekta Prešernove ter 
sanacija južnega dela strehe, ki 
zamaka in povzroča škodo v ob-
jektu. Investicija bo obsegala tudi 
posege v okviru požarne varnosti, 
s katerimi bodo v skladu s požar-
no študijo požarno ločili šolo od 
Prešernove 29 ter požarno stop-
nišče od pisarn. Kulturnovarstve-

ne pogoje ZVKDS OE Maribor je 
občina že prejela, kot zagotavlja-
jo, so upoštevani pri projektiranju 
in bodo tudi pri izvedbi.

Urejeno dvigalo bo namenjeno 
za dostop do prostorov Upravne 
enote in Mestne galerije, ne bo pa 
povezano s šolo: »Preverjali smo 
možnosti souporabe dvigala, ven-
dar zaradi različnih nivojev to ni 
možno.« 

Plan dela po letih
Investicijski projekt, vreden 392.847 evrov, je svet MO Ptuj po-

trdil na minuli seji. 
Letos se bo začela prva faza, urejanje novega dostopa do šolske 

kuhinje, za kar bo treba preurediti del šolskih prostorov.
Prihodnje leto bodo vgradili dvigalo v Prešernovi 29, ki bo 

omogočilo lažji dostop do prostorov Upravne enote in Mestne 
galerije. Leta 2022 je v planu sanacija obstoječe toplotne posta-
je, sledila bo obnova južne fasade Prešernove 29 in sanacija dela 
strehe na južni strani objekta. Petletni projekt, ki ga bodo zaklju-
čili predvidoma leta 2024, bodo sklenili z ureditvijo dvorišča.

Za vse skupaj bo občina namenila okrog 400.000 evrov lastnih 
sredstev; letos 46.000 evrov, prihodnje leto še 100.000 več, preos-
tanek pa v različnih deležih do leta 2024.
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Ko policisti tujcem, ki v državo 
vstopijo na nezakonit način, prek-
rižajo pot, jih pregledajo ekipe 
nujne medicinske pomoči (NMP). 
Na območju Spodnjega Podravja 
preglede migrantov izvajata zdra-
vstvena domova Ptuj in Ormož. 
Po podatkih, ki smo jih prejeli iz 
obeh zdravstvenih ustanov, so do 
sredine julija skupno pregledali 
sto nezakonitih migrantov; 70 na 
ormoškem in 30 na ptujsko-halo-
škem območju. 

Vodja službe NMP Ormož zdrav-
nica Alenka Simonič je povedala, 
da so večino pregledov izvedli za 
migrante, ki so jih izsledili ormoški 
policisti, nekaj pa tudi za migrante, 
ki so jih varuhi reda „polovili“ na 
območju policijske postaje Gorišni-
ca. Simoničeva je pojasnila, da po-
sebnosti glede zdravstvenega sta-
nja med migranti niso zaznali, kot 

tudi ne prisotnosti hujših obolenj 
ali nalezljivih bolezni. „Vsi pregle-
dani so predvsem izčrpani, lačni, 
s številnimi manjšimi poškodbami, 
kot so odrgnine, žulji, ranice po 
koži, pa tudi s številnimi izpušča-
ji od pikov žuželk. Testiranja na 
covid-19 pregledani migranti niso 
potrebovali, saj nobeden ni kazal 
znakov te bolezni,“ je razložila 
vodja NMP Ormož in povedala, da 
se pri njih pregledi migrantov ved-
no izvajajo na policijski postaji.

Direktorica ZD Ptuj Metka Petek 

Uhan je dejala, da so pregledali 30 
migrantov. O njihovem zdravstve-
nem stanju je poudarila: „Poseb-
nosti nismo zaznali, večinoma gre 
za mlade, zdrave ljudi.“ Pri štirih 
tujcih so zaznali znake, ki bi lahko 
kazali na okužbo s koronavirusom. 
Zato so opravili štiri testiranja, vsi 
testi so bili negativni. Petkova je 
navedla, da večino pregledov mi-
grantov opravljajo v zdravstvenem 
domu, nekaj pa tudi na policijskih 
postajah in mejnem prehodu.

Spodnje Podravje � Pregledi migrantov v zdravstvenih domovih

Vsi načeloma zdravi, a utrujeni, lačni, 
polni odrgnin in manjših ran
Med Slovenijo in Hrvaško velja v zvezi z vračanjem nezakonitih migrantov dogovor, da sme Slovenija južni 
sosedi vrniti le migrante, ki so zdravi. Ukrep med drugim velja zaradi omejitev možnosti širjenja koronavirusa.

Foto: ČG

Na ptujsko-ormoškem območju so zdravniki do sredine julija pregledali sto migrantov, ki so jih policisti v nada-
ljevanju postopka vrnili na Hrvaško.

Kljub temu da so morda rezul-
tati testiranja zdravstvenim de-
lavcem znani že v nekaj urah, so 
morali tako testiranka kot njena 
družina v samoizolaciji ostati vsaj 
še 24 ur, torej otrok ni šel v vrtec, 
soprog ne v službo, staršev, ki prav 
tako živijo v hiši, so se preventivno 
na daleč ogibali. Povsem razum-
ljivo, porečete. Res je, če bi šlo za 
usklajen postopek na nivoju drža-
ve, a kaže, da so načini obveščanja 
po testiranju na koronavirus avto-
nomna odločitev posamezne zdra-
vstvene ustanove. V Mariboru, 
kot rečeno, po telefonu pokličejo 

samo paciente, ki so pozitivni na 
covid-19. Skušali smo pridobiti še 
uradno pojasnilo, vendar nam to v 
dveh tednih ni uspelo.

V Ljubljani in Celju 
obvestijo vse

Vstopna covid točka za bolnike iz 
ljubljanske regije je pred zdravstve-
nim domom na Metelkovi, kjer pa o 
rezultatih testiranja obvestijo vse, 
tako tiste s potrjeno okužbo kot 
vse ostale, ki niso okuženi. »Tudi v 
Splošni bolnišnici Celje z izvidi testi-
ranj seznanimo vse paciente. Tiste 

s pozitivnim izvidom takoj po pre-
jemu izvida mikrobiološkega labo-
ratorija po telefonu pokličeta naš 
zdravnik kot tudi epidemiolog, jih 
seznanita z izvidom ter z nadaljnjim 
postopkom obravnave. Paciente, 
katerih izvidi so negativni, z rezul-
tatom testiranja prav tako po tele-
fonu seznani naš zdravnik, in sicer v 
roku od 6 do 24 ur od odvzema bri-
sa. Ta rok se lahko podaljša zaradi 
časa odvzema brisa ali delovnega 
časa mikrobiološkega laboratorija, 
vendar največ do 48 ur. Vsi pacienti 
prav tako prejmejo pisni izvid mi-
krobiološkega laboratorija, in sicer 
po pošti v roku treh delovnih dni,« 
pojasnjuje Danijela Gorišek iz SB 
Celje, kjer so covid vstopno točko 
uredili pred Urgentnim centrom 
Celje.

Diagnoza na osnovi 
fotografi je

Vrnimo se h gospe z začetka 
zgodbe, za katero je tudi dokaj 
nenavadna izkušnja v zvezi z is-
kanjem covid ambulante. Njeno 
počutje se je poslabšalo, žgalo jo 
je v grlu, imela je povišano tem-
peraturo. Zato je, kot počnemo 
vsi v teh izrednih razmerah, ko 
zdravniki postavljajo prenekatero 
diagnozo kar po telefonu ali elek-
tronski pošti, tako pa določajo tudi 
zdravljenje, svojemu zdravniku 
opisala svoje stanje. Poslala mu je 
tudi fotografi jo svojega žrela, na 
katerem so bile vidne bele pike, 
ki so nakazovale na angino. In je 
dobila antibiotik. »Ker se stanje po 
petih dneh ni niti malo izboljšalo, 
sem pomislila na virozo in seveda 
na covid-19. Ker prihajam iz manjše 

Podravje � Različni načini obveščanja po testiranju na koronavirus

»Če vas ne pokličemo, ste negativni«
Tak odgovor je dobila gospa, ki se je v Mariboru testirala zaradi suma na okužbo s koronavirusom, in sicer na vprašanje, kdaj in kako bo izvedela za rezultate. Kajti v 
štajerski prestolnici po telefonu obvestijo samo pozitivne primere, »negativnim« pa ne preostane drugega kot čakati, da mine 24 ur brez klica iz covid ambulante, saj 
šele takrat postane jasno, da niso okuženi.

Foto: M24

Tudi na Ptuju obvestijo le okužene
Enako kot v Mariboru so se odločili tudi v Zdravstvenem domu Ptuj, kjer na 

tamkajšnji vstopni točki testirajo bolnike s sumom na okužbo s koronavirusom. 
»Dogovorili smo se, da v roku 24 ur po telefonu pokličemo samo covid pozitivne 
paciente, ki pa jih na srečo tako rekoč nimamo. V času od izbruha epidemije 
smo namreč na Ptuju beležili majhno število okuženih, iz mestne občine Ptuj, 
samo pet. Seveda upamo, da tako tudi ostane,« pravi direktorica Metka Petek 
Uhan in dodaja, da testirancem, če to potrebujejo za službo, izdajo tudi potrdilo 
o testiranju.

Število ilegalnih migrantov se od 
maja spet povečuje

Policija je letos do konca junija obravnavala 4993 nezakonitih prehodov 
državne meje, kar je za 12,4 odstotka manj kot v enakem obdobju lani. 
Najpogosteje so obravnavali državljane Maroka, Pakistana in Afganistana, ki 
predstavljajo več kot tri četrtine vseh nezakonitih migrantov. Namero zaprositi 
za mednarodno zaščito je izrazilo 1766 migrantov.

Kot ugotavlja policija, se je letošnji januar začel z večjim številom ilegalnih 
prehodov od enakega obdobja lani, nato pa so na upad števila migrantov 
vplivale tudi razmere zaradi izbruha epidemije covida-19. Število nezakonitih 
prehodov se je po podatkih policije nekoliko začelo povečevati maja, ko je bilo 
najvišje v prvih petih mesecih. Policisti so maja našteli 903 nezakonite prehode. 
Še več nezakonitih prehodov, 1689, pa so zaznali junija.

Slovenski policisti so na podlagi mednarodnih sporazumov tujim varnostnim 
organom vrnili 3118 tujcev, od tega največ na meji s Hrvaško (3100). Na tej meji 
je bilo največ vrnjenih državljanov Pakistana, in sicer 1146.

občine blizu Maribora, sem pok-
licala tamkajšnjo dežurno službo, 
kjer so me temeljito izprašali in si 
zapisali vse podatke, nato pa me 
za naslednji dan naročili na covid 
testiranje,« pripoveduje.

Zamudno iskanje covid 
ambulante

»Napotili so me na Tezno, iz če-
sar sem sklepala, da je covid am-
bulanta v prostorih Zdravstvene 
postaje Tezno. Tam sem bila deset 
minut pred napovedanim testi-
ranjem, saj so me opozorili, naj 
ne prihajamo prej in povzročamo 

gneče. Takrat se je začelo iskanje 
ambulante. Postaja ima namreč 
dva vhoda. Čudno se mi je zde-
lo, da nikjer nič ne piše, zato sem 
pač potrkala pri enem vhodu. Kar 
dolgo je trajalo, da se je prikaza-
la oseba, ki je meni in še dvema 
starejšima gospodoma, ki sta se 
mi medtem pridružila pri iskanju, 
skozi šipo s kriljenjem rok kazala, 
da moramo drugam. Torej smo šli 
k drugemu vhodu, a so nas tudi 
tam odslovili in vrnili na prva vrata, 
kjer smo slednjič izvedeli, da mo-
ramo v bistvu v bližnji kompleks 
nekdanjega Tama. Nobenih tabel, 
ki bi nakazovale smer, šele tam je 

na stavbi na veliko pisalo, da je v 
njej covid ambulanta. Seveda sem 
zamudila na testiranje. Bolnemu je 
zaradi slabega počutja že tako vse 
odveč, poleg tega je bilo tisti dan 
zelo vroče, iskanje lokacije me je 
razburilo, še bolj pa omenjena sta-
rejša gospoda. Da celotna organi-
zacija in napotki v zvezi s testira-
njem šepajo, potrjuje tudi dejstvo, 
da si je sicer zelo prijazno zdra-
vstveno osebje ponovno zapisalo 
vse, in to na papir, ne v računalnik, 
kar sem že prejšnji dan povedala 
dežurni službi, s čimer se je celo-
ten postopek samo še podaljšal.«
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„Poudariti želim, da se s to te-
žavo ne srečujemo samo pri nas v 
Dornavi, ampak je to širši družbeni 
problem. Res me žalosti, da ljudje 
tako brezbrižno za seboj puščajo 
smeti,“ je dejal Mirko Cigula, ki 
meni, da bi to težavo v njihovem 
okolju morali reševati skupaj z 
občino. „Čeprav občina ni lastnica 
grajskega kompleksa, ta je namreč 
v lasti države, gre za okolje, ki je 
naše, dornavsko. Mi živimo na tem 
prostoru in se vsi skupaj trudimo 
za boljši jutri. Dvorec je tukaj, pri 
nas, v Dornavi. Okolica dvorca je 
javnosti dostopna, ljudje se lahko 
tukaj sprehajajo in posedajo. Res 
pa je, da bi nekako vsi skupaj, tudi s 
pomočjo lokalne skupnosti, morali 
poskrbeti, da nam ljudje tukaj ne bi 
puščali odpadkov. Že pred leti, ko 
smo prevzeli skrbništvo dvorca, 
smo želeli problem rešiti, a nam 
ni uspelo. Izdelali smo koše ter jih 
namestili v parku ob gradu in v dre-
voredu. V tem smo videli rešitev, 
da odpadki ne bi ležali vsepovsod, 
čeprav so nam na ministrstvu gle-
de na njihove izkušnje iz drugih lo-
kacij to potezo odsvetovali. Dejali 
so nam, da koši ne bodo rešitev in 
da bo smeti še več. Mi smo jih kljub 
temu namestili. A smo že kmalu za 
tem uvideli, da so imeli na ministr-
stvu še kako prav. Po dveh letih 
smo koše odstranili.“

Vsak konec tedna 
vreča praznih 
pločevink

Cigula takole nadaljuje svo-
jo pripoved: „Lipov drevored in 
park sta postala odlagališče od-
padkov. Odpadki so bili v glav-
nem posledica tranzitnega pro-
meta. Cesta skozi drevored pred 
dvorcem je prometno zelo obre-
menjena. V eni uri naštejemo tudi 
več kot sto vozil, levo in desno od 
ceste je polno odvrženih praznih 
pločevink. Do nedavnega so v 
drevoredu vozila puščali delavci, 
ki odhajajo na delo v Avstrijo. Ko 
so se zadnji delovni dan v tednu 

vračali z dela v Avstriji, so v dre-
voredu, kjer so jih čakali avtomo-
bili, za seboj pustili grmade smeti. 
Vsako soboto sem za njimi pobiral 
prazne pločevinke od piva avstrij-
skega proizvajalca Gösser, in tega 
je bilo vsak konec tedna najmanj 
za eno veliko vrečo. Potem smo 
imeli primer, ko nam je človek 
redno odlagal cele vreče smeti 
odpadkov iz gospodinjstva, v 
glavnem so to bile plenice. Nisem 
imel srca, da bi ga poslikal, čeprav 
sem ga večkrat opazil pri dejanju. 
Stanje je postajalo neznosno. Po-
vezal sem se z županom Jankom 
Mercem in ga zaprosil za pomoč 
– da preprečimo smetenje in od-
laganje odpadkov, a da hkrati s 
tem ne povzročimo revolta. Želel 
sem, da situacijo rešimo po mirni 
poti in kar se da pozitivno. Žu-
pan je dejal, da občina z dvorcem 
nima nič, ker ni njegova lastnica. 
Kljub temu se mi je zdelo smisel-
no, da bi občina lahko pristopila k 
reševanju problema, saj je to naš 
skupni bivanjski prostor, mi tukaj 
živimo. Vsi se vozimo skozi drevo-
red ali pa se kdaj sprehodimo sko-
zi park in po okolici gradu.“

Koše odstranili, smeti 
potem ob drevesih

Skrbnik gradu se je po dveh 
letih odločil koše iz drevoreda in 
parka odstraniti. „Prvi mesec so 
se odpadki še pojavljali ob dreve-
sih. Potem so se s privolitvijo ob-
čine v drevoredu postavile table 
o prepovedi parkiranja. Z omeji-
tvijo parkiranja se je tudi situacija 
z odpadki nekako umirila. A park 
ob gradu je še vedno priljubljeno 
zbirališče mladih. Saj ne nazadnje 
so parki namenjeni temu, da ljud-
je v njih preživljajo svoj prosti čas, 
se rekreirajo, družijo, posedajo, 
sprehajajo … Žal pa pri mladini 
nismo uspeli doseči, da bi za seboj 
počistili, kar so nasmetili. Potem 
smo se odločili, da se povežemo 
z vodjo policijskega okoliša Mar-
janom Premzlom in mu predstavi-
mo problematiko. Razumel je naš 
problem in tudi ukrepal. Tako je 
večkrat prisoten v okolici dvorca in 
izvaja nadzor. Jasno je, da se mladi-
na nekje mora zbirati. Potrebujejo 
prostor za druženje. Ampak to ne 
pomeni, da nam lahko povzročajo 
škodo. To njihovo slabo navado bo 

pač treba odpraviti. Upam, da se 
bo situacija rešila po mirni poti, bi 
pa res želeli več sodelovanja lokal-
ne skupnosti, da bi problem, ki ga 
imamo, reševali z roko v roki.“

V parku bi postavili 
otroška igrala

„Naš cilj je, da bi angleški park 
zaživel. Ideja je, da bi v njem pos-
tavili igrala za najmlajše in morda 
še opremo za fi tnes na prostem, a 
pri tem potrebujemo sodelovanje 
lokalne skupnosti. Mi bomo kot 
skrbnik svoje delo opravljali. Kosi-
mo in čistimo redno, tudi večkrat, 
kot je po pogodbi, saj nam je zelo 
mar za urejenost kraja in okolice. 
Zelo dobro sodelujemo s šolo in 
Zavodom dr. Marijana Borštnarja. 
Zato se nam zdi zelo pomembno, 
da sta park in okolica gradu redno 
vzdrževana. Parka ne urejamo 
zase, temveč za ljudi, ki tukaj živijo, 
za tukajšnje okolje. Zato bi želeli, 
da bi lokalna skupnost prepoznala 
vrednost parka in bi zgodbo ureja-
nja ter postopnega oživljanja gra-
du in okolice peljali z roko v roki.“
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Dornava � Koši so samevali, smeti pa razmetane naokoli

Park in drevored nista odlagališče smeti
Mirko in Irena Cigula sta skrbnika dvorca Dornava in posestva ob njem. Zelo se trudita za urejanje okolice 
gradu, od vrtov do drevoreda in angleškega parka ter gozdiča na robu posestva. Žalosti pa ju, da brezvestneži 
predvsem v parku in drevoredu za seboj puščajo kopice odpadkov. 

Foto: MZ

„V parku ob gradu so vsi dobrodošli, ampak prosim, naj za seboj pospravijo. Zelene površine in parki niso odla-
gališča smeti,“ poudarja skrbnik dornavskega dvorca Mirko Cigula.

Podlehnik � Državni proračun polnijo turisti

Skrb vzbujajoče 
število vlomov
Podlehniški policisti so v minulem letu ugotovili kar 1119 
kršitev cestnoprometnih predpisov, leto prej skoraj 400 
manj. Toda državnega proračuna niso polnili domačini, 
temveč pretežno tujci, ki so se preko Podlehnika podali na 
pot proti morju.

Sicer je stanje z varnostnega vidika v prometu ugodno, ocenjuje 
podlehniški policisti. Razlog za takšno prepričanje so seveda številke, 
lani se namreč na območju Podlehnika ni zgodila nobena prometna 
nesreča s smrtnim izidom, prometne nesreče s telesnimi poškodbami 
pa so v upadu. Lani so tako zabeležili le eno, leto prej šest, skupno so 
obravnavali 43 prometnih nesreč. So pa v preteklem letu zaznali po-
rast alkoholiziranih povzročiteljev prometnih nesreč, zato temu sedaj 
posvečajo več pozornosti.

Lani so podlehniški policisti zaznali tudi porast tatvin, in sicer so jih 
obravnavali kar 18, leto prej štiri manj. Zanje so odgovorni predvsem 
državljani Bolgarije, Romunije in tudi slovenski Romi. »Gre za vlome, 
drzne tatvine, napade na bankomate. Pripravili bomo posebno ob-
vestilo za občane in ga objavili na spletni strani,« je pojasnil Boštjan 
Hliš s PP Podlehnik.

Manj dela pa so imeli podlehniški policisti z nelegalnimi prehodi 
meje. Lani so ugotovili skupno le šest nelegalnih prečkanj (leto prej 
20) ter obravnavali 27 oseb (leto prej 20 več). Svetnika Petra Feguša je 
ob tem zanimalo, na kakšen način policisti ugotovijo, kje so migranti 
prečkali južno mejo. »To ugotovimo z ogledom, ki ga opravimo s hr-
vaškimi kolegi. So primeri, ko tega ne moremo ugotoviti. Sicer pa je 
na območju vaše občine manj prehodov, saj vaša občina s Hrvaško 
meji le okoli mejnega prehoda,« je pojasnil Hliš. Ob tem je še zaupal, 
da večino nelegalnih prebežnikov skušajo vrniti na Hrvaško, tiste, ki 
zaprosijo za azil, napotijo v ljubljanski azilni dom. »Navadno ga po treh 
ali štirih dneh prebežniki zapustijo in nadaljujejo svojo pot,« je povedal 
in dodal: »Se pa bojimo, kaj nas čaka, če bodo začele države vračati 
prosilce za azil v države, kjer so ti tudi zaprosili za azil.«

Pozdravljajo tehtanje težkih vozil
Tako kot v Žetalah so se tudi v Podlehniku svetniki seznanili s po-

ročilom medobčinskega redarstva. Oba občinska sveta sta pozdravila 
predlog redarstva o tehtanju traktorjev in tovornih vozil. Kot je bilo 
slišati na obeh sejah občinskih svetov, se je z novimi izvajalci sečnje 
in spravila lesa stanje na področju prevoza lesa izrazito poslabšalo. 
Namreč vozniki ne upoštevajo največje dovoljene obremenitve. »Pre-
vozniki namreč vedo, da so v občini prvič in zadnjič,« je dejal župan 
občine Podlehnik Sebastian Toplak.

Foto: Mojca Vtič

Boštjan Hliš, PP Podlehnik

Bodo opozorila rajonskega policista zalegla?
„V parku se, predvsem zvečer in ob koncih tednov, zbira in druži mladina. S seboj prinašajo razno hrano in pijačo. Ker v parku ni nameščenih košev, 

odpadke odlagajo zraven mize in klopi, kar kazi podobo okolice. Vodja policijskega okoliša, policist Marjan Premzl, mladino v parku opozarja, da 
njihovo druženje ni prepovedano, je pa zaželeno, da svoje smeti odnesejo s seboj in jih doma odvržejo v koš ali zabojnik za odpadke,“ so pojasnili na 
Policijski upravi Maribor.

Foto: MV

Stanje z varnostnega vidika v prometu ugodno

Štajerski tednik - 
na spletu z aktualnimi novicami vsak dan!na spletu z aktualnimi novicami vsak dan!

Da boste izvedeli prvi!

www.tednik.siwww.tednikwww.tednik.siwww.tednik.si
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Dolgoročni cilj Marproma, ki 
upravlja smučišče in krožno žič-
nico na Mariborskem Pohorju, je, 
da bi poletno sezono po številu 
obiskovalcev in prometu postopo-
ma približali zimski. Doslej je bilo 
to razmerje približno 30 proti 70 

odstotkov v prid zimske sezone. 
Letošnje številke za zdaj še niso 
vzpodbudne, delno gre razlog pri-
pisati tudi pomanjkanju turistične 
ponudbe. Šele julija je vrata po-
novno odprl hotel Arena na snež-
nem stadionu, prav tako je šele v 

začetku meseca zaživela obnovl-
jena koča na Trikotni jasi. Sicer pa 
so poleti na Mariborskem Pohorju 
obiskovalcem na voljo različne ak-
tivnosti, zagotavljajo v Marpromu. 
Izpostavili so pohodništvo, spuste 
na poletnem sankališču, gorsko 

Anja obvlada številke kot za sta-
vo. Lahko bi rekli, da je rojena eko-
nomistka. Je resna in odgovorna, 
a po drugi strani ravno prav mla-
dostno navihana in zelo zgovorna. 
V srednji šoli je uspehe nizala ene-
ga za drugim. Poleg tega, da so 
njeno šolanje zaznamovale zelo 
lepe ocene, se je udeleževala šte-
vilnih tekmovanj. Bila je državna 
prvakinja v računovodstvu, izbrali 
so jo za naj dijakinjo mestne obči-
ne Ptuj. Ko 18-letna Anja pripove-
duje o številkah, ji oči kar zasijejo. 
To je področje, ki ji neizmerno leži. 
Zato je tudi izbrala študij ekono-
mije na mariborski ekonomsko-
-poslovni fakulteti. Zaenkrat se bo 
na študij vozila od doma. Vozniški 
izpit je že opravila. Ker so starši ku-
pili nov družinski avto, so ji starega 
zapustili. Ta bo mlademu dekletu 
med študijem prišel še kako prav. 
Seveda so bili tudi Anjini starši 
njenega uspeha na maturi nadvse 
veseli.

Veseli jo delo na kmetiji, 
zelo rada ima živali

18-letnica pravi, da ji šola nikoli 
ni predstavljala bremena, z učitelji 
se je dobro razumela. Vsaka petica, 
ki jo je dobila, ji je dala motivacijo 
za nadaljnje uspešno delo. Veselila 
se je dobrih ocen. Priznava pa, da 
so ji matematika in strokovni pred-
meti bolj ležali kot na primer tuji je-
ziki. A kljub temu je vse obveznosti 
opravila, kot je treba, in štiriletno 
šolanje končala z nazivom zlate 
maturantke.

Simpatična dolgolaska te dni 

Foto: MZ

Zlati maturantki Anji Kramberger sta čestitali županja Antonija Žumbar in direktorica občinske uprave Nina 
Horvat.

Cirkulane � Sprejem za zlato maturantko

Anja je bodoča ekonomistka
Županja občine Cirkulane Antonija Žumbar je na sprejemu na sedežu občine čestitala zlati maturantki Anji 
Kramberger iz Gradišč. Krambergerjeva je obiskovala ekonomsko šolo na Ptuju, zrelostni izpit pa opravila z 
odliko. Odličnjakinja je bila sicer tudi vsa štiri leta srednje šole.

Foto: Hotel Jakec

V Hotelu Jakec pri Treh kraljih so za obiskovalce pripravili zemljevide 15 
pohodniških in prav toliko kolesarskih poti v okolici hotela in širše. »Za 
otroke imamo na voljo igrala ob prvi plaži na 1.181 metrih nadmorske viši-
ne, kjer so staršem na voljo počivalniki in vroča kavica ali hladno pivo,« je 
novost letošnjega leta izpostavil Aleš Juhart iz hotela Jakec.

Foto: Hotel Jakec

Hotel Arena na snežnem stadionu je šele v začetku julija dobil novega najemnika, to je postalo podjetje FMF Ivo 
Filipović. Hotel že sprejema rezervacije in omogoča nočitve oziroma nočitve z zajtrkom. Prav tako obratuje gostin-
ski del, tako da je po več mesecih zatišja na izteku snežnega stadiona vendarle mogoče popiti kavico s pogledom 
na zeleno strmino.

Podravje � Začetek poletne sezone na Mariborskem Pohorju ni bil obetaven

Pri Treh kraljih zadovoljni, zgolj v juliju več kot 700 nočitev
Po letošnji klavrni zimski sezoni si obe največji smučišči v Podravju, to je Mariborsko Pohorje in RTC Trije kralji nad Slovensko Bistrico, prizadevata, da bi se število obi-
skovalcev okrepilo vsaj čez poletje. Pri Treh kraljih so optimistični, na Mariborskem Pohorju pa se za zdaj številke ne morejo kosati z lanskimi.

Hajdina � Zlata poroka zakoncev Šlamberger

Mož in žena v zakonu 
doživita vse!
Ljubezenska zgodba Manice Letonja (danes Šlamberger) in 
Franca Šlambergerja se je začela pred več kot pol stoletja. 
Nadgradila sta jo s poroko, otroki in vnukinjo. Kot pravita, 
se v zakonu doživi vse možno, vsako izmed skupnih 50 let pa 
je zgodba zase.

„Od smeha do solz, od žalostnih do najlepših trenutkov v življenju. 
Vsako poročno leto je zgodba zase, zgodba, ki govori o povezanosti v 
skupni moči,“ sta ob zlati poroki dejala zakonca Šlamberger. 

Nasmejana kot pred 50 leti sta konec junija letos ponovila poročne 
zaobljube. Civilni obred sta opravila hajdinski župan Stanislav Glažar 
in podžupan Franc Krajnc, cerkvenega pa kaplan Primož Lorbek.

„Težka in odgovorna je bila vajina skupna življenjska pot v tem ne-
mirnem, pa kljub vsemu lepem preteklem obdobju. Trdna volja, vera 
in povezanost so vama zagotovili ohraniti življenjsko moč in trdnost 
v vajinih 50 letih skupnega življenja,“ jima je v popotnici dejal župan.

Zakonsko zvezo sta Manica in Franc sklenila 30. maja 1970 v Pod-
lehniku. V zakonu sta se jima rodili hčeri Manica in Andreja, družino 
pa je povečala še vnukinja Tara. Prav hčeri sta bili zlatoporočencema 
poročni priči.

V spomin na ta prijetni dogodek, s katerim so proslavili pet dese-
tletij skupnega življenja zakoncev Šlamberger, jima je občina podarila 
sliko. Za prijeten glasbeni vložek je poskrbel Uroš Sagadin.

Naj bo tokratna svečanost nadaljevanje stare in obenem začetek 
nove, dolge skupne življenjske zgodbe.

Foto: arhiv občine 

Zlato poroko sta zakonca Šlamberger proslavila v družbi najdražjih.

kolesarstvo. O slednjem so dejali, 
da je razmerje med domačimi in 
tujimi kolesarji približno 50 proti 
50, pri čemer je med tujimi največ 
Avstrijcev. Seveda pa številne pod 
Pohorje privabi že vožnja s kabin-
sko žičnico. Od 11. maja do 13. julija 
letos je iz rdečih kabin mesto Ma-
ribor opazovalo27.300 potnikov, 
od tega je bilo 5.400 obiskovalcev 
kolesarskega parka. »V istem ob-
dobju lani je bilo število potnikov 
občutno višje, in sicer 39.900, ko-
lesarjev pa je bilo nekoliko manj, 
našteli smo jih 4000,« so s podatki 
postregli v Marpromu.

Turistični boni so 
pomoč, ne rešitev

Kot dobro pa letošnjo poletno 
sezono ocenjujejo v hotelu Jakec 
pri Treh kraljih. »Zaznavamo upad 
obiska skupin v okviru poletnih 
taborov, šol v naravi, team-buil-
dingov, prav tako so odpadle orga-
nizacije večjih porok in praznovanj, 
a na drugi strani je individualni 
dnevni obisk zelo dober, vavčerji 

uživa zaslužene trimesečne po-
čitnice. Večino časa bo preživela 
na domači kmetiji v Gradiščah, 
kjer je vedno kaj postoriti. Poma-
ga pri hišnih opravilih, zelo rada 
ima živali in naravo. Za uspeh na 
maturi se je tudi nagradila, kupila 
si je psičko nemško ovčarko, ki je 
sedaj stara dva meseca. Anja jo že 
vztrajno trenira, psička pa jo lepo 
uboga. Haloško dekle za delo ne 
poprime samo doma, ampak tudi 
pri sosedovih. Ko bodo na dopu-
stu, bo skrbela še za njihove hišne 
ljubljenčke in rože. A vse to ji je v 
veselje, ker ko pripoveduje o živ-
ljenju na podeželju, se na njenih 
ustnicah izriše nasmeh, v očeh pa 
radost. Podobno kot takrat, ko go-
vori o matematiki, številkah, raču-
novodstvu.

Nesmiselno se ji zdi učenje na 
pamet, ker je to znanje osvojeno 
za kratek čas, zgolj za oceno, in 
se ga hitro pozabi. Meni, da je po-
membno, da učenci snov, ki se jo 
učijo, tudi razumejo. Ko se uči, jo 
vedno zanima še nekaj več. Raz-
mišlja širše in kritično. Kot je po-
vedala, se je veliko naučila v šoli, 
seveda se je bilo za dobro oceno 
treba učiti tudi doma. V osnovni 
šoli učenja doma ni poznala, vso 
snov si je zapomnila med pou-
kom. Med letošnjo epidemijo 
koronavirusa, ko so bila vrata šol 
zaprta, se je učila iz učbenikov. 
S sošolkami je bila ves čas v sti-
ku, izmenjevale so si znanje, ena 
drugi pomagale. Večinoma je bila 
Anja tista, ki je podajala znanje 
naprej.

Knjižna nagrada in 
vrednostni bon

Zlata maturantka Kramberger-
jeva, cirkulanska županja Antonija 
Žumbar in direktorica tamkajšnje 
občinske uprave Nina Horvat so 
našle veliko skupnih točk za prije-
ten klepet. Županja je ekonomistka 
in že dolga leta dela v računovod-
stvu, direktorica Horvatova pa je 
bila prav tako zlata maturantka. 
Tem za pogovor jim tako ni zmanj-
kalo. Županja je Anji za izjemen 
uspeh na maturi v imenu občine in 
svojem imenu čestitala ter ji izročila 
knjižno darilo s posvetilom. Priloži-
la je tudi vrednostni bon. Prav tako 
ji je zaželela veliko uspeha in sreče 
na nadaljnji izobraževalni poti.

so pomembno pripomogli k zase-
denosti nočitvenih kapacitet,« je 
dejal Aleš Juhart. V juliju so tako 
zabeležili preko 700 nočitev, za 
katere so gostje koristili turistične 
bone. Na drugi strani pa se na naj-
lepši strani Pohorja, kot radi pou-
darijo v hotelu Jakec, zavedajo, 

da ima ukrep turističnih bonov rok 
trajanja. »Za obstoj turistične de-
javnosti bodo potrebne sprostitve 
omejitev zbiranja oseb na zaseb-
nih zabavah, pričakujemo pa tudi 
razumne omejitve glede nošenja 
mask, zagotavljanja razdalj …«
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Videm � Prometna infrastruktura

V Vidmu manjka 200 metrov pločnika
V središču Vidma, od krožišča proti centru kraja, manjka 200 metrov pločnika. Po mnenju župana 
Branka Mariniča bi ta del pločnika bilo najbolj smotrno zgraditi v času, ko so urejali krožišče.

Cirkulane � Srečanje z županom Lepoglave

Ideja o skupnem urejanju obmejnih cest
Občina Cirkulane ima deset kilometrov državne meje s sosednjo Hrvaško. Na obmejnem območju 
je kar nekaj cest, ki potekajo malo po eni in malo po drugi strani državne meje, ponekod pa so 
tudi dostopi do slovenskih domačij speljani po hrvaški strani. Županja Antonija Žumbar želi najti 
pot, da bi pri obnovi cest v obmejnem pasu, ki vijugajo sem in tja med državama, sodelovali s 
hrvaškimi občinami in varaždinsko regijo. 

Foto: MZ

Čeprav so državno cesto v središču Vidma pred leti urejali, na novo so zgradili celo krožišče, je 200-metrski pas 
ob cesti ostal brez pločnika. Župan Branko Marinič si sedaj prizadeva, da bi manjkajoči pločnik v paketni obnovi 
celotne trase ceste od Tržca do Leskovca zgradila država.

Foto: MZ

Na območju občine Cirkulane poteka deset kilometrov državne meje.

Ker takrat tega niso uredili, je 
situacija ostala, kakršna je. Marinič 
je sedaj manjkajoči del pločnika 
vključil med zahteve, ki jih je za 
ureditev celotne trase glavne ces-
te od Tržca do Leskovca naslovil 
na državo oziroma Direkcijo RS za 
infrastrukturo (DRSI). »Na konkre-
tno vprašanje, zakaj pločnik ni bil 
zgrajen v sklopu ureditve krožišča, 
težko odgovorim. Si pa od začetka 
svojega mandata prizadevamo za 
celotno ureditev državne ceste. 
Ob zadnjem obisku ministra za in-
frastrukturo Jerneja Vrtovca s so-
delavci DRSI smo se dogovorili za 

nujna dela na in ob cesti. Izposta-
vili smo: ureditev odvodnjavanja 
v delu naselja Pobrežje, gradnjo 
pločnikov na odsekih Videm, Dra-
vinjski Vrh–Vareja, Spodnji Lesko-
vec od kapele za Ljubstavo do kon-
ca naselja Zgornji Leskovec in do 
avtobusnega postajališča Berinjak, 
nove talne označbe skozi naselje 
Videm, preplastitev mostu čez 
Dravinjo v Vidmu ter posodobitve 
in obnove postavljene prometne 
signalizacije na celotnem odseku,« 
je izpostavil Marinič. Poudaril je 
še, da je celotno cesto dolgoročno 
treba urediti tako, da bodo izbolj-

šane vozne razmere in zagoto-
vljena večja varnost udeležencev 
v prometu. »Poudariti velja, da bo 
ta cesta prometno obremenjena 
tudi takrat, ko bo Hrvaška vsto-
pila v Schengen. Podali smo tudi 
pobudo za ureditev počivališča 
pri bivšem domu vaščanov Sovi-
če, širitev dveh mostov med Sp. in 
Zg. Leskovcem ter ureditev javne 
razsvetljave, pločnikov in kolesar-
skih poti. Želimo si, da čim prej 
pride do konkretnih dogovorov z 
vodjem investicij na DRSI Toma-
žem Willenpartom.«

Prav o tem so govorili tudi na 
skupnem srečanju z županom Le-
poglave Marjanom Škvarićem.

»Naš cilj je, da bi na obmejnem 
območju izboljšali prometno in-
frastrukturo. Nekatere ceste so 
asfaltirane, zelo veliko je še maka-
damskih. Predstavniki Lepoglave 
so se na našo pobudo o sodelova-
nju odzvali zelo pozitivno. Oboji 
smo predstavili težave, s kateri-
mi se srečujemo na obmejnem 
območju pri vzdrževanju, obnovi 
ali novogradnjah prometne infra-
strukture. Dogovorili smo se, da 
bomo pri reševanju teh vprašanj 

poskušali sodelovati, župan Le-
poglave je obljubil, da nas bo po-
skušal povezati še z varaždinsko 
regijo. Obnova cest na obmejnem 
območju je vsekakor potrebna, 
saj bodo izboljšane prometnice 
lahko služile tudi varovanju dr-
žavne meje, ki ga izvajata policija 
in vojska. Za vse bo lažje, če bodo 
ceste ob meji urejene. Prav tako 
smo odprli vprašanje možnosti 
prehajanja meje z maloobmejni-
mi izkaznicami. Večina delavcev, 
ki iz Lepoglave prihaja na delo 
v Slovenijo, mora vsakodnevno 
čez mejni prehod. Mejo prečka-

jo ali v Gruškovju ali v Zgornjem 
Leskovcu. Bistveno lažje bi jim 
bilo, če bi smeli mejo prehajati z 
maloobmejno izkaznico, a to za-
enkrat žal ni možno,« je pojasnila 
Žumbarjeva. 

Županja je ob robu srečanja še 
dodala, da si z občinami na južni 
strani meje želi sodelovanja tudi 
na področjih gospodarstva, kultu-
re, varovanja dediščine in podob-
no. Meni, da bi lahko marsikateri 
projekt občine z ene in druge stra-
ni meje povezal tudi pri črpanju 
evropskih sredstev.

ŠOPEK ŠOPEK 
GORENJSKIH GORENJSKIH 

BRALCI IN POSLUŠALCI Radia-Tednika Ptuj, 

Če še ne veste, kje boste izkoristili vaš vavčer, preživite vikend, 29. in 30. avgusta, za ceno 165 €
v družbi ekipe Radio-Tednik Ptuj ter z nami obiščite ŠOPEK GORENJSKIH NAGELJČKOV.

•

•

•
•

•
•

•
•
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Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

Danes bo sončno, popoldne 
bo v notranjosti nastalo ne-
kaj vročinskih neviht. Jutra-
nje temperature bodo od 15 
do 21, na Primorskem do 23, 
najvišje dnevne od 29 do 35 
°C. V soboto bo sončno in 
vroče, verjetnost vročinskih 
neviht bo majhna. V nedeljo 
popoldne bodo nevihte spet 
pogostejše.

»V Listi Andreja Čuša smo se od-
ločili, da bomo od vodstva MO Ptuj 
in Skupne občinske uprave zahte-
vali informacije, o katerih se doslej 
v javnosti ni veliko govorilo. V zvezi 
s prihodnostjo Gajk se danes pora-
ja veliko špekulacij, med drugim, 
da bi občina Gajke zaprla ali pa pre-
dala zasebniku, ta pa zavez do kra-
janov, ki bi sicer morale biti že dav-
no realizirane, ni dolžan izpolniti. 
Vemo, kdo je bil zadnjih 20 let na 
katerem položaju v MO Ptuj, kdo 
so bili župani in mestni svetniki. 
Po dveh letih mandata pričakujem 
interakcijo med vodstvom občine 
in prizadetimi krajani – da občina 
izpolni zaveze do okolja. Upam 
tudi na uresničitev točke pogod-
be, da se Gajke zaprejo. Pogodba 
je bila podpisana jeseni 2002 in je 
veljala 15 let. Če bi ocenil čez palec, 
je občina do sopodpisnikov izpol-
nila približno polovico v pogodbi 
parafi ranih zahtev oziroma obljub. 

Dodal bi še, da so se v preteklosti 
javnosti prikrivale informacije in 
vsebina pogodbe, pa tudi onemo-
gočala pravno pomoč četrtni skup-
nosti,« je med drugim povedal Čuš.

ČS Spuhlja in ČS 
Jezero med najbolj 
degradiranimi

Ostra je bila tudi mestna svetni-
ca iz vrst Liste Andreja Čuša ter čla-
nica Četrtne skupnosti (ČS) Jezero 
Sergeja Puppis Freebairn. Dejala je, 
da se ji ne zdi nič čudnega, da ljudje 
v nove projekte več nimajo zaupa-
nja, glede na to, kolikokrat so bili 
v preteklosti prevarani. V pogodbi 
CERO Gajke so zaveze zapisane, pa 
jih mestna oblast ni izpolnila. »Po 
18 letih na Ormoški še vedno ni-
mamo pločnika, da bi otroci lahko 
varno hodili v šolo. Da je MO Ptuj 
pri gradnji teh pločnikov vezana na 
državo oziroma DRSI, so samo iz-
govori, občina bi pločnike lahko (z)
gradila. Verjetno je pričakovala, da 
bo država fi nancirala gradnjo ploč-
nikov in bo lahko sama na ta račun 
privarčevala. Poudariti želim, da 
krajani ob Ormoški cesti nismo bili 
nikoli proti obnovi in preplastitvi 
ceste, smo pa bili proti razširitvi. 
ČS Jezero in ČS Spuhlja sta najbolj 
okoljsko degradirani območji v MO 

Ptuj. Za projekte v naši četrti oči-
tno ni denarja.«

Zaradi poplav 
Rogoznice 
zavarovalnice previdne 
pri sklepanju polic

Mitja Krapša iz Spuhlje je poudaril, 
da je stanje v Gajkah na pragu eko-
loške katastrofe. Spomnil je tudi, da 
se je MO Ptuj s pogodbo zavezala k 
rednemu čiščenju struge potokov 
Rogoznice in Grajene. Čistili niso, 
v Rogoznici so rasla drevesa. Maja 
2018 je narasla Rogoznica poplavila 
del naselja Spuhlja. »Posledica takra-
tnega dogodka je, da noben krajan 
več ne more zavarovati svoje kleti, 
ker je to poplavno območje. Gre za 
posledico malomarnosti občine. Ker 
so nepremičnine zaradi bližine odla-
gališča izgubile vrednost, bi morala 
občina ob njihovi morebitni prodaji 
izplačati razliko med sedanjo oce-
njeno vrednostjo in vrednostjo, če 
odlagališča ne bi bilo. Krajani za to 
možnost sploh ne vedo, ker se je po-
godba skrivala,« je razmišljal Krapša 
in spomnil, da se nekaterim ljudem, 
ki bi bili do tega upravičeni, ni izplače-
valo rente, prav tako so bili nekateri 
izigrani pri oprostitvi plačila storitev 
odvoza odpadkov. 

Ptuj � V Budini in Spuhlji na nogah zaradi Gajk

Požar v zbirnem centru odpira akutna vprašanja
Vodja svetniške skupine Lista Andreja Čuša v svetu mestne občine (MO) Ptuj in predsednik stranke Zeleni Slovenije Andrej Čuš je skupaj s somišljeniki iz 
Budine in Spuhlje opozoril na težo bremena nekdanjega odlagališča komunalnih odpadkov v Gajkah. K temu, da se javno oglasijo, jih je predvsem spodbu-
dil nedavni požar v zbirnem centru Gajke. Čuš je želel opozoriti tudi na neizpolnjevanje zavez MO Ptuj, ki jih je po pogodbi zaradi umestitve odlagališča na 
sedanjo lokacijo dolžna izpolniti do krajanov Spuhlje in Budine.

Foto: ČG

Andrej Čuš je srečanje z novinarji namenoma sklical na nekdanjem športnem igrišču v Budini, ki je ob potoku Rogoznica. Pogodbeni dogovor med občino in ČS jezero je namreč bil, da bodo krajani Budine dobili novo športno igrišče. 
A so se morali obrisati pod nosom. Po dosedanjem športnem igrišču se bohoti zarast, do novega bo (ko bo) še dolga pot. ČS Jezero je tudi edina mestna četrt brez urejenega športnega igrišča.

Zakaj so Gajke ekološka bomba
Predsednik Četrtne skupnosti (ČS) Jezero Črtomir Rosič je dejal, da so krajani tega dela MO Ptuj nad 

dogajanjem na deponiji v Gajkah zelo zaskrbljeni, tudi zaradi nedavnega požara. »Menimo, da gre za 
veliko ekološko bombo. MO Ptuj se je s podpisom pogodbe CERO Gajke leta 2002 zavezala, da bo pri 
investiciji v deponijo uporabila najsodobnejšo tehnologijo na tem področju, ki bo preprečila negativne 
vplive na okolje. Očitno ni tako. Prav tako se je zavezala, da bo bale nalagala do višine največ štirih bal, 
danes jih je po naših podatkih od osem do deset. Samo zamislimo si lahko, kakšen vpliv ima takšna 
preobremenitev na spodnje bale in odpadne odcedne vode ter posledično na podtalnico. Ena od točk 
pogodbe je tudi, da bo MO Ptuj s pristojnimi službami zagotovila redno čiščenje vodotokov Rogoznice 
in Grajene. Kljub našim pobudam in opozorilom te točke do lani ni realizirala, zato smo bili krajani v zad-
njih 15 letih večkrat priča poplavam, ki so povzročile veliko materialno škodo. Prav tako se je MO Ptuj 
zavezala, da bo prometno problematiko na Ormoški cesti, ki je vpadnica v mesto, uredila ob izgradnji 

Puhovega mostu. Kakšno je da-
nes stanje na Ormoški, vedo vsi, 
naša večletna opozarjanja, da 
se krajani dušimo v strupenih 
izpušnih plinih, so dokazale tudi 
zadnje meritve.

Nadalje se je MO Ptuj zaveza-
la, da bo poiskala novo lokacijo 
za odlagališče, obstoječe po 
15 letih zaprla in odstranila vse 
objekte, površine pa zasadila z 
drevjem ali travo. Tudi to se po 
18 letih še ni zgodilo. Očitno je 
torej, da nas MO Ptuj že skoraj 
dve desetletji vleče za nos in kra-
jani imamo njenega povsem ma-
lomarnega, brezbrižnega in rav-
nodušnega odnosa dovolj. Zato 
bo sedaj morala krepko ugrizniti 
v to zelo kislo jabolko.«
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Ste že brali / Erich Maria Remarque:

Postaja na obzorju
Ko sem na policah, ki vabijo k branju za letošnjo bral-
no značko za odrasle, opazil roman nemškega pisate-
lja Ericha Marie Remarqua, sem se spomnil njegovih 
del Na zahodu nič novega, Noč v Lizboni, Slavolok 
zmage ..., pa zato segel tudi po Postaji na obzorju, ki 
me je vabila.

Dobro, da ni to prvi roman tega pisatelja, ki sem ga prebral, 
ker potem bi gotovo premislil, ali bi bilo vredno prebrati še kaj 

drugega njegove-
ga. Ampak – vsak 
začetek je težak, 
tudi Remarquov pi-
sateljski. In čeprav 
ne bom rekel, da 
Postaja na obzor-
ju ni vredna časa, 
ki sem ga zanjo 
zapravil (sem ga 
že zapravil za dosti 
večje neumnosti), 
pa vendar to ni tisti 
klasični Remarque 
– humanist, borec 
proti nacizmu, vi-
den predstavnik 
»izgubljene gene-
racije« pisateljev 
po prvi svetovni 
vojni, saj njegov 
roman Na zahodu 
nič novega uvršča-

jo med tri najboljše iz te generacije – poleg Hemingwayevega 
Zbogom, orožje in Aldingtonovega Smrt heroja.

Roman Postaja na obzorju je izhajal v letih 1927 in 1928 kot 
nadaljevanka v nemškem športnem časopisu Šport v sliki, za 
katerega je Remarque takrat delal. Zakaj v športnem časopisu? 
Ker je tematika romana športna: avtomobilske dirke. Dirke, ki 
so že takrat, pred skoraj stoletjem, potekale s hitrostmi okrog 
180 kilometrov na uro! (Če bi hitrost avtomobilov od takrat 
naraščala tako kot pri današnjih računalnikih, bi danes švigali 
po cestah z nadzvočno hitrostjo!) Za časa življenja ga pisatelj 
ni nikoli objavi v knjižni obliki (najbrž tudi to kaže, koliko ga je 
sam cenil), pač pa je kot knjiga izšel »iz sočitja« ob stoti oble-
tnici pisateljevega rojstva leta 1998 (in takoj naslednje leto v 
slovenskem prevodu).

Roman govori o bogatem Kaiu, moškem pri kakih 30 letih, 
čigar poklic je, da je – bogat. Kot bogat fi čfi rič živi od prihod-
kov od svojih posesti. In kako živi? Brezciljno, brezskrbno, 
nepomembno življenje bogataša od danes do jutri, saj svojo 
življenjsko energijo (in prihodke od posesti) zapravlja na po-
tovanjih po svetu in v igralnicah (kjer veselo izgublja denar). 
Kovčke ima vedno pripravljene za na pot, in ko se mu zahoče 
(zahoče pa se mu neprestano), se odpravi na pot. Kamorkoli. 
Takole piše Remarque: »Tam so vse obvladujoče in mogočno 
stali veliki, okovani kovčki, na vogalih obtolčeni, a pisano po-
lepljeni in posejani z listki in hotelskimi nalepkami, – vsak listič 
postaja, vrsta kot galebi pobliskujočih dni, spomin –. Na robu, 
napol prilepljena, karakteristična nalepka hotela Mena House 
– palme, puščava, piramide, temnosivi Nil, vojaška godba pred 
jedilnico v Shepheardsu, igrišča za golf Grand hotela Heluan, 
sončni zahod za Asuanom, hotel Katarakt, vožnja s počasno 
dahabyeh žadastemu nebu naproti; – tam nalepka hotela Galle 
Face – obrežje Colomba, kjer so morski valovi brizgali skoraj do 
oken /.../; – Grand hotel Gardone s kičasto sliko Lago di Garda 
/.../; – rjava prtljažnica andske železnice – gorske železnice sko-
zi Kordiljere ...« (Str. 9.) Kako nepomemben mu je denar in da 
ga zapravlja res za karkoli (ker ga seveda ima veliko, preveč), 
kaže tale odlomek iz romana: »Še nekaj časa je stal na svojem 
balkonu in si očital, da ni vzel doge s seboj. Sklenil je, da ji bo 
naslednji dan kupil pol kilograma pljučne pečenke. To je imela 
posebno rada. –« (Str. 46.)

No, zgodba pa je preprosta: Kai skače od ženske do ženske, 
od enega mondenega kraja do drugega (Monaco, San Marino, 
St. Moritz ...), malo z avtom, malo z jahto, obiskuje to in ono 
princeso in princa, pa seveda dirka z avtomobili za kratek čas 
– da bi osvojil kako gospodično ali da bi premagal tekmeca pri 
ženskah in avtomobilih. (Vsaj tako daleč ni šel pisatelj, da bi nas 
prepričeval, kako nesrečen je Kai s takim svojim življenjem ... 
Ker danes je moderno, da če si bogat, si nesrečen ... )

Kakorkoli: če v svojem poročilu o prebranih knjigah za le-
tošnjo bralno značko pod črko R ne boste imeli tega Remarquo-
vega romana, ne bo veliko škode za vašo bralno razgledanost.

Tudi v teh razmerah je občin-
stvo nadvse uživalo, zagotovo pa 
tudi izvajalci, ki si ne želijo nič dru-
gega kot to, da bi se virus umiril 
in bi glasba oz. kultura lahko po-
novno živela brez omejitev. Vsak 
umetnik si namreč želi, da svojo 
ustvarjalnost oz. poustvarjalnost 
deli z občinstvom. Tudi zato so 
bili polni pohval na račun orga-
nizatorjev, Društva za glasbeno 
umetnost Arsana, da je vztrajal 
v svoji nameri in festival uspešno 
pripeljal do konca. V marsikate-
rem okolju so se namreč letos od-
povedali festivalskim dogodkom.

Prvič letos pa je festival Arsana 
z delom svojega programa tudi 
gostoval. Jutri bo na grajski pri-
stavi v Ormožu nastopila Severa 
Gjurin s skupino in gostom Galom 
Gjurinom. Pred tem je ormoško 
občinstvo uživalo v Tango zgodbi 
z gostjo Ireno Yebuah Tiran.

Občinstvo in organizatorji si že-
lijo, da bi se že v letu 2021 festival 
vrnil v obdobje pred korona kri-
zo, da bo Ptuj ponovno svetovno 
glasbeno stičišče z glasbeno ek-
splozijo. V enajstih letih je festival 
gostil že več kot 8000 umetnikov 
iz vsega sveta, vseh dogodkov 
pa je bilo v tem obdobju več kot 
7500 in si jih je ogledalo več kot 
300.000 ljudi. K temu je treba 
dodati še letošnje dogodke, ki 
so potekali na prizoriščih starega 
mestnega jedra. Skupaj jih je bilo 

Ptuj � Iztekel se je 12. festival Arsana

Z glasbo proti koroni in za novo prihodnost
Dvanajsti festival Arsana se bo v festivalsko zgodovino zapisal kot festival s stoodstotno slovensko izvajalsko glasbeno 
in pevsko zasedbo. Na že standardnih ptujskih odrih je od 24. do 30. julija ponudil glasbeno in spremljajoče dogajanje 
različnih žanrov. Občinstva je bilo letos veliko manj, saj ga je »zredčil« koronavirus. Organizatorji so dosledno upoštevali 
protikoronske ukrepe oz. omejitve, ki veljajo za zbiranje ljudi na prostem in prireditvah v zaprtih prostorih.

Slovenija, Podravje � Anketa z nedvoumnimi rezultati

Splet ne more nadomestiti živih kulturnih dogodkov 
Rezultati ankete, ki so jo organizatorji kulturnih dogodkov pripravili v sodelovanju s strokovnjaki s področja statistike, 
so pokazali, da so vprašani pogrešali kulturne dogodke v času zaprtja kulturnih prizorišč. 

Z anketo, ki je zajela 2207 an-
ketirancev in je bila izvedena na 
pobudo Kina Šiška in Gledališča 
Glej v sodelovanju s številnimi 
drugimi kulturniki, so želeli izve-
deti, katere ukrepe so obisko-
valci pripravljeni upoštevati ob 
obiskovanju dogodkov oziroma 
želijo, da jih zagotovijo organi-
zatorji, ter kakšen odnos imajo 
do alternativnih, najpogosteje 

spletnih, oblik izvajanja kulturnih 
aktivnosti.

Kar 76,13 % vprašanih je po-
grešalo oziroma zelo pogrešalo 
obiskovanje kulturnih dogodkov 
v času zaprtja kulturnih prizorišč. 
Anketa je pokazala še, da splet 
sicer predstavlja velik potencial 
za producente, a kulturni dogod-
ki v živo niso nadomestljivi s sple-
tno ponudbo. V času epidemije 

je na spletu vsebine domačih 
kulturnih organizacij občasno, 
pogosto oziroma zelo pogosto 
spremljalo 63,7 % anketiranih. 
Anketa je tudi pokazala, da bi 
večina vprašanih dogodke raje 
spremljala v živo kot na spletu. 
Kar 87,95 % vprašanih se strinja 
s trditvijo, da kulturne vsebine 
na spletu ne morejo nadomestiti 
dogodkov v živo.

Pri vprašanju, kdaj so se prip-
ravljeni vrniti na kulturna pri-
zorišča, je pri vseh kategorijah 
prevladoval odgovor, da takoj 
in brez zadržkov - od največ, 
88,60 odstotka pri gledališču 
oziroma performativnih umet-
nostih na prostem do najmanj, 
63,74 odstotka pri kategoriji 
delavnic.

Foto: Črtomir Goznik

S koncerta Big Banda RTV Slovenije s solisti Klemnom Slakonjo, Majo Keuc, Alenko Godec, Rudijem Bučarjem 
in Ano Soklič (na fotografi ji)

Foto: Črtomir Goznik

Z odra mladih na Slovenskem trgu, kjer so se v festivalskih dneh predstavili številni perspektivni mladi glasbeniki, 
med njimi funky pop band Hinotama.

Foto: Črtomir Goznik

V zlate in nepozabne čase rock'n'ro-
lla in Elvisa Presleyja sta popeljala 
vrhunska slovenska vokalista Oto 
Pestner in Uroš Perić ob spremljavi 
The Bluenote Quarteta.

več kot 30, izvajalcev pa več kot 
150.

Ptuj je po besedah umetniške-
ga vodje in direktorja festivala 
Arsana Mladena Delina postal 
mednarodni vrelec ustvarjanja in 
povezovanja. Že od samega za-
četka se tako ali drugače srečuje 
z izzivi, s krizami, tudi začel se je 
v kriznem času leta 2008. Zato se 
je letos še posebej zahvalil tistim, 
ki jih tudi v najbolj kritičnih tre-
nutkih niso zapustili, da so lahko 
festival izvedli. To je tista moč, 
ki je zagotovilo, da bo festival ži-

vel tudi v bodoče, polnil ptujska 
prizorišča s klasično, džez, etno, 
world, rock, instrumentalno in 
vokalno glasbo, pouličnim doga-
janjem, otroškim glasbenim festi-
valom, odrom mladih virtuozov in 
odrom mladih ter spremljajočim 
programom.
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bujete: 1/4 l rdečega vina in 30 g 
svežega rmana. Priprava: rano iz-

mijte z vinom in pokrijte s sterilno 
gazo. Prekuhano zel položite na 

gazo in pritrdite s povojem. Oblo-
go obnovite tri- do petkrat na dan.
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Čebulna ali limonina 
obloga

Čebula in limona razkužujeta, 
hladita, umirjata in omejujeta ote-
kanje. Rezino limone ali rezino če-
bule položite na mesto pika in jo 
pritrdite z obližem.

Obloga iz listov trpotca
Listi širokolistnega ali ozkoli-

stnega trpotca mirijo in intenziv-
no zmanjšujejo oteklino, a le če 
ukrepate takoj. Čim hitreje po piku 
zmeljite sveže liste trpotca in kašo 
namažite na mesto pika. Pritrdite z 
obližem in, če je mogoče, hladite.

Rmanova obloga
Rman vsebuje eterično olje, ki 

razkužuje in zavira vnetja. Potre-
Foto: Dreamstime/M24

Pomagajmo si

Trpotec umiri oteklino, ognjič celi manjše rane
Med bivanjem na prostem se pogosteje pripetijo manjše in večje poškodbe kot pozimi. Na srečo ima narava 
na voljo cel zdravilni arzenal, s katerim boste nadlogam hitro kos. Najpogostejši neprijetni spremljevalci 
najtoplejšega dela leta so opekline in piki žuželk.

Šentjanževo olje za 
hlajenje

Pri sončnih opeklinah je zelo 
primerno za hlajenje pordele in 
razdražene kože. Potrebujete: 150 
g zeli šentjanževke, 1/4 l olivnega 
olja in 1/8 l belega vina. Priprava: 
zmešajte olje in vino ter v mešanico 
za štiri dni namočite zel šentjanžev-
ke. Občasno premešajte. Potem 
vse skupaj segrejte v vodni kopeli, 
pustite, da se kuha tri ure, prece-
dite in pri tem ostanke zelo dobro 
ožemite. Olje vlijte v temno stekle-
nico in jo tesno zaprto shranite na 
hladnem in temnem. Po potrebi na-
nesite na opečena mesta na koži.

Ognjičevo 
maslo

Manjše odprte rane in po-
škodbe se s pomočjo ognjiča 
bolje celijo. Potrebujete: 70 g 
cvetov ognjiča in 100 g masla. 
Priprava: čim bolj sveže cvetove 
strite v kašo in jih prelijte s stop-
ljenim maslom. Mešanico v vod-
ni kopeli segrejte na približno 70 
stopinj Celzija, pokrijte in pusti-
te 20 minut, medtem večkrat 
premešajte. Potem skrbno pre-
cedite skozi krpo in pustite, da 
se ohladi. Mazilo na tanko nane-
site na rano.

Kako poteka zdravljenje
Zdravljenje se sestoji iz ukrepov 

in zdravljenja stanj čimprej ob na-
stopu možganske kapi in zdravlje-
nja sočasnih bolezni ter nadzor de-
javnikov tveganja za možgansko 
kap. V akutni fazi morajo poskrbe-
ti, da bodo možgani čim krajši čas 
brez ustrezne preskrbe s kisikom. 
V ta namen že na terenu oskrbijo 
bolnika s kisikom, izvajajo ukrepe 
za preprečevanje možganskega 
edema, nižajo krvni tlak in zdravijo 
morebitne motnje srčnega ritma in 
pridruženih bolezni. Pri možganski 
kapi je nadvse pomembno tudi, da 
bolnik pride k zdravniku takoj, ko 
začuti simptome.

Danes poznamo že zelo uspeš-
ne načine zdravljenja možganske 
kapi, vendar odločilno vlogo igra 
čas. Za fi brinolitično terapijo, s ka-
tero uspešno raztapljamo strdke v 
možganskem žilju, so nam na voljo 
vsega le tri ure po napadu, toda 
v tem času moramo opraviti tudi 
pregled bolnika in pregled mož-
ganov z računalniško tomografi jo. 
Če na izvidu še niso vidni sledovi 

okvare, je še čas za raztapljanje, v 
nasprotnem primeru pa ne.

Kako poteka 
spremljanje bolnika po 
možganski kapi

Redni kontrolni pregledi pri 
osebnem zdravniku in kontrole 
pri ustreznih specialistih so nujne 
v časovnih intervalih, kot jih določi 
zdravnik. Bolnik mora upoštevati 
navodila zdravnika, redno in pra-
vilno jemati zdravila in se držati 
navodil za zdrav življenjski slog. 
Zdravnik družinske medicine in 
patronažna sestra svetujejo bolni-
ku in svojcem tudi o uporabi teh-
ničnih pripomočkov pri omejeni 
gibljivosti in uhajanju urina in blata 
ter svetujejo prilagoditev življenj-
skega okolja (oprijemala v kopal-
nici, postavitev klančin namesto 
stopnic ipd.).

Kako si lahko pri 
možganski kapi 
pomagate sami

Ob nastopu možganske kapi 
naj svojci oz. prisotni preverijo vi-

talne znake in pokličejo reševalce 
oziroma zdravnika. Če ugotovijo, 
da ima težave z dihanjem ali je v 
nezavesti, naj ga postavijo v boč-
ni položaj. Ob nastalem srčnem 
zastoju naj pričnejo oživljanje do 
prihoda zdravstvenega osebja. 
Terapevtske vaje, ki jih je poka-
zal in bolnika naučil v bolnišnici 
fi zioterapevt, je treba doma izva-
jati redno in čim večkrat. Skrb za 
samostojno hranjenje in osebno 
nega sta pomembni za bolniko-
vo psihično počutje, zato je prav, 
da ga naučimo, kako naj se sam 
oblači, umiva in hrani. Prilagoditi 
je treba zapenjanje oblačil, ode-
beliti ročaje jedilnega pribora in 
bolnika spodbujati k samostoj-
nosti. Pravilna in redna prehra-
na z dovolj vitamini, minerali in 
balastnimi snovmi ter zadosten 
vnos tekočin so važni tudi zaradi 
preprečevanja zaprtja.

Metka Petek Uhan, 
dr. med., spec. družinske 

medicine, ZD Ptuj
Literatura: Publikacija združenja 
družinskih zdravnikov Slovenije/ 

Navodila za bolnike

Nasveti iz Zdravstvenega doma Ptuj 

Možganska kap – 2. del

Foto: Profimedia/M24

Večina nas je prvo izkušnjo 
z vrtoglavico doživela že v ot-
roštvu, na vrtiljaku, ali ko smo 
se kar tako vrteli okrog lastne 
osi. Mnogim se zvrti v glavi, ko 
z višine pogledajo navzdol, ko 
nenadoma sunkovito vstanejo 
ali se zibljejo v čolnu na valovi-
tem morju. Vrtoglavica je tudi 
spremljevalka resnih bolezni in 
stanj, ki lahko ogrozijo bolnikovo 
življenje. Kdaj torej ob vrtoglavici 
poiskati zdravniško pomoč in na 
kaj naj bomo pozorni, ko se svet 
zavrti okoli nas?

Vrste in tipi vrtoglavic
Ločimo dve vrsti vrtoglavic: di-

fuzno vrtoglavico, ko se bolniku 
stemni pred očmi in izgubi zavest, 
ter sistematsko vrtoglavico, ko 
bolnik zaznava obračanje okolice 
v vodoravni ali navpični smeri. 
Poznamo pa tudi dva tipa vrtogla-
vic, in sicer periferni tip vrtogla-
vice ter centralni tip vrtoglavice. 
Periferna vrtoglavica je posledica 
prizadetosti notranjega ušesa ali 
vestibularnega živca. Centralna 
vrtoglavica pa je posledica priza-
detosti struktur v osrednjem živ-
čevju, kot so možgansko deblo in 
mali možgani.

Periferni tip 
vrtoglavice

Periferni tip vrtoglavice sproži 
določen gib ali položaj glave, ko 
denimo želimo zamenjati žarnico 
in gledamo navzgor ali pa pose-
gamo po kakšnem predmetu z 
višje police. Tovrstna vrtoglavica 
izzveni, ko položaj glave vrnemo 
v prvotno stanje. Vrtoglavico lah-

ko spremljajo še drugi simptomi, 
kot je občutek tesnobe ali bruha-
nje. Periferni tip vrtoglavice lahko 
doživljajo ljudje z migrenami, tisti, 
ki so imeli kakšne poškodbe gla-
ve ali vnetje srednjega ušesa ter 
sinusov. Lahko pa gre za degene-
rativne spremembe po poškodbi 
vratne hrbtenice.

Centralni tip 
vrtoglavice

Centralni tip vrtoglavice se lah-
ko pokaže kot simptom pri mo-
žganski kapi, tumorju, krvavitvi, 
poškodbah, motnjah prekrvavi-
tve možganov, hudih nevroloških 
boleznih, slabokrvnosti, visokem 
ali nizkem krvnem tlaku, motnjah 
pri delovanju vida ali ščitnice in 
kot posledica uživanja določenih 
škodljivih substanc, kot so niko-
tin, alkohol, kofein, zdravila.

Psihogena 
vrtoglavica

Vrtoglavica je tudi simptom 
duševnih težav. Gre za tako ime-
novano psihogeno vrtoglavico, 
ki je zelo pogosta. Strokovnjaki 
ocenjujejo, da je pri vsakem če-
trtem bolniku vzrok za vrtogla-
vico duševna stiska. Psihogeno 
vrtoglavico običajno spremljajo 
pospešeno bitje srca, znojenje, 
dušenje in težko dihanje, prizade-
ti pa jo najpogosteje občutijo kot 
nihanje.

Kdaj do zdravnika
Če se vrtoglavice pojavljajo ob-

časno, to še ni razlog za preplah. 
Tudi nizek krvni tlak lahko povzro-
či vrtoglavico in celo trenutno iz-
gubo zavesti. Če pa so vrtoglavi-
ce pogoste in stalne, je potreben 
sistematski zdravniški pregled. 
Ravno tako so pregleda potrebne 
vrtoglavice, ki jih spremljajo pre-
ostali simptomi, kot so šumenje 
v ušesih, poslabšanje sluha, bru-
hanje. 

Foto: Profimedia/M24

Tedenski mikroskop

Vrtoglavica: simptom, ki 
lahko spremlja številne bolezni
Vrtoglavica je stanje, pri katerem ima človek občutek, da se okolica in predmeti v njej 
gibajo okrog njega ali pa se on sam giba okrog predmetov. Vzroki zanjo so različni, 
največkrat gre za prehodne motnje v centru za ravnotežje.

Blažje težave z vrtoglavico lahko 
odpravite s pomočjo zdrave in 
pravilne prehrane. Poskrbeti 
je treba, da boste uživali več 
manjših obrokov na dan in 
vzdrževali enakomerno raven 
sladkorja v krvi. Ravno tako 
so potrebne zadostne količine 
vitaminov B-kompleksa v telesu, 
zato posegajte po zelenolistnati 
zelenjavi, kot so blitva, ohrovt, 
brokoli, špinača, in po rjavem 
rižu ali prehranskih dodatkih. 
Zoper vrtoglavico in slabost vam 
lahko pomaga tudi ingver, prav 
tako vaje za ravnotežje.

Preprosto lajšanje bolečih opeklin 
in pikov žuželk

Pred sončnimi žarki ščitijo primerna obleka, sončne kreme za zaščito 
pred soncem, pokrivala in kratek čas sončenja. Če pa se vseeno zgodi, 
da vas opeče, si pri veliki površini opečene kože pomagajte s kopeljo z 
zdravilno prstjo. Mlačni vodi za kopanje preprosto dodajte osem žlic rde-
če gline. Pri pikih pa blažje otekline hladite z vodo in ledom, tako bodo 
zagotovo uplahnile. Da se mesto vboda ne vname, nanj kanite kapljico 
alkohola, kolonjske vode ali salmiaka. Hude otekline zmanjšate z obloga-
mi iz ilovice ali šote.
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Iz kavne usedline si lahko pripravite tudi 
odličen piling. Ta bo s kože odstranil ne-
čistoče, prav tako pa bo kofein spodbudil 
pretok krvi. Koža bo z redno uporabo 
bolj gladka, svilnato mehka in bolj prekr-
vavljena. Kava je odlična tudi v boju proti 
celulitu. Sestavine za piling so 4 žlice 
kavne usedline, 2 žlici soli, žlica medu in 
4 žlice olivnega olja. Pripravite ga tako, 
da zmešajte sestavine, da dobite gosto 
zmes. To nanesite na kožo in nežno ma-
sirajte s krožnimi gibi. Pustite delovati 
nekaj minut in sperite z mlačno vodo. 
Koža bo na otip mehkejša in bolj svilnata.

AAK - nizozemska tovorna jadrnica z ravnim dnom, NATAL - pokrajina v Južni Afriki ob Indijskem oceanu, SVEVO, Italo - 
italijanski pisatelj psihoanalitičnih romanov

Ne, vaš najdražji ne bo 
prepričljiv in to mu boste tudi 
povedali. Opazili boste, da 
je v zadevi še nov ter okoren 
in nesproščen. Ko mu boste 
povedali nekaj svojih zvijač, bo 
tudi on odreagiral bolje in bolj 
samozavestno.

V dnevih, ki prihajajo, vas 
bo še posebno nosila ljubezen. 
To bo čudovit občutek 
breztežnosti in vsekakor se ga 
ne smete braniti. Ugotovili 
boste, da je vaše življenje 
srečno, da pravzaprav nočete, 
da bi se spremenilo.

V dneh, ki prihajajo, se boste 
precej ukvarjali z minljivostjo 
življenja. Med vso naglico 
in hitenjem se boste ustavili 
in si vzeli končno čas tudi za 
premislek. Kaj drugega, kot da 
se sprijaznite s tem, vam žal ne 
preostane.

Pred vami so veseli dnevi, 
saj se boste smejali, ne 
da bi sploh vedeli, čemu 
se krohotate in ko boste 
ugotovili, da počnete to 
kar tako, boste to tudi 
nadaljevali. Takšni lepi in 
veseli dnevi bodo vsi.

V službi boste imeli težek 
teden. Očitki na vaš račun bodo 
neutemeljeni. Najboljše bo, 
da se s tem sploh ne ukvarjate. 
Ko bodo videli, da ni odziva, 
vas bodo pustili pri miru. V 
tem primeru bi bilo vztrajati 
nesmiselno.

Spoznali boste, da 
sta prijateljstvo in 
ljubezen eni od osnovnih 
človekovih potreb. Zato 
vas bo sporočilo, ki vas 
bo doseglo v tem tednu, 
prijetno presenetilo in bo 
pomenilo preobrat v vašem 
življenju.

Veliko razmišljate o prekinitvi 
ljubezenske zveze, ki je dalj 
časa negotova, polna dvomov 
in zamer. Za obstoj zveze bosta 
morala spremeniti mišljenje 
in vedenje. Čeprav delujete 
hitreje, niste tako vztrajni kot 
drugi.

Zelo pozabljivi boste. 
Najbližji vam te dni ne bodo 
zaupali, saj vam bodo besede v 
hipu izpuhtele iz glave. Imate 
takšno obdobje, zato se ne 
vznemirjate, ker, roko na srce, 
tudi ne bodo povedali kaj zelo 
zanimivega.

Vzdušje, kjer se boste znašli, 
bo prijetno. Počutili se boste, 
kakor, da tega kraja še niste 
odkrili. Smešno je to, da ko 
najdemo nekaj čudovitega 
povsem blizu sebe, se vedno 
sprašujemo, kako da tega nismo 
že prej opazili.

Prijatelj vam bo pokazal 
nekaj, kar vas bo v trenutku 
poneslo v preteklost. Uživali 
boste v stvareh, ob katerih 
ste uživali nekdaj, a hkrati 
ne boste obžalovali svojega 
življenja v sedanjosti. Ni kaj, 
idealno.

Napočil bo čas za spremembe. 
Nikar naj vas ne bo strah. 
Pogumno naredite odločilen 
korak in čez čas boste ponosni 
na svojo odločitev. Saj veste, 
na začetku je še vse megleno, 
potem pa postaja čedalje 
jasnejše.

Nekdo bo zelo mislil na 
vas, tako, da se vam bo 
izdatno kolcalo. Vsekakor 
boste zamudili vznemirljiv 
odnos, če s tem človekom ne 
boste začeli komunicirati. 
Priznajte si, da boste 
obžalovali, če tole priložnost 
izpustite.

BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Tedenski horoskop do 6. avgusta

Petek, 31. julija

19:00 Ptujska Gora, trg: Vinski večer na prostem – Vinogradništvo 
Kramer

21:00 Lenart, Dom kulture: LenArt – koncert Jazz ladies

Sobota, 1. avgusta

10:00 Ptuj, grad: delavnica za družine Muzejski vrtiček

10:00 Lenart, mestni park: LenArt – Knjižnica pod kostanji, za 
otroke in starše

16:00 Hvaletinci 2: dan odprtih vrat ekološko-zeliščarske 
kmetije Forštnerič, ogled in spoznavanje zdravilnih rastlin, 
meditacija ob sončnem zahodu

20:00 Ptuj, tržnica: Ptujska noč, Jure Pišek in Katarina Samobor, 
skupina Blasius, predstava Eno balado, prosim! - Zvezdana 
Novakovič in Urška Centa, Helena Blagne, Polnoči groove 
in zasedba Anomalo

20:30 Ormož, grajska pristava: glasbeni festival Arsana: koncert  

Severa Gjurin s skupino

Ponedeljek, 3. avgusta

9:00 Ptuj, Špajza modrosti: Poletne počitnice: Rubikova kocka za 
začetnike

10:00 Ptuj, CID: Počitniško lončarstvo

11:00 Ptuj, Špajza modrosti: Poletne počitnice: Rubikova kocka za 
začetnike

Torek, 4. avgusta

10:00 Ptuj, CID: Počitniško lončarstvo

Mestni kino Ptuj

petek, 31. julija: 17:00 Pri Addamsovih; 19:00 Prevajalci; 21:00 
Bog obstaja: ime ji je Petunija

sobota, 1. avgusta: 17:00 Pri Addamsovih; 19:00 Bog obstaja: 
ime ji je Petunija; 21:00 Prevajalci

nedelja, 2. avgusta: 17:00 Pri Addamsovih; 19:00 Prevajalci; 
21:00 Bog obstaja: ime ji je Petunija

Prireditvenik 
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Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj, tel. 02 749 34 10. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 
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Vabljeni – uživajte poletje z nami!
VVabblljjenii – užžiivajjte polletjje z nami!

Simonov zaliv

NOVI NAROČNIKI POZOR!
Posebno ponudbo smo pripravili za tiste, ki se boste 

naročili na Štajerski tednik.

Brezplačno boste na morju lahko uživali 

vse poletne sobote do 29. 8. 2020.
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Sezona 2019/20 bo med prvoli-
gaši počasi arhivirana, nekaterim 
ekipam bo ostala v odličnem spo-
minu, npr. Celju in Muri, pa tudi 
Bravu in Taboru, nekateri jo bodo 
želeli čim prej pozabiti, npr. Olim-
pija, Maribor, Domžale, Triglav 
(pogojno, odvisno od razpleta če-
trtkove tekme dodatnih kvalifi ka-
cij) in Rudar. 

Kam v tej druščini umestiti Alu-
minij? Zagotovo med zmagoval-
ce, saj je končno 5. mesto najvišje 
v zgodovini nastopov šumarjev 
med prvoligaši. Obstaja pa tudi 
nekoliko grenkega priokusa, saj so 
po izjemnem prvem delu sezone 
imeli povsem realne možnosti za 
zgodovinsko uvrstitev v evropska 
tekmovanja, bodisi preko pokalne-

Igralne minute 
nogometašev Aluminija v 
sezoni 2019/20:
Ante Živković   2417 33
Nemanja Jakšić   2376 30
Ivan Kontek   2329 28
Jure Matjašič   2126 31
Matic Vrbanec   2097 28
Dejan Petrovič   1792 20
Renato Pantalon   1781 23
Nikola Leko   1773 24
Mihael Klepač   1764 27
Aljaž Ploj   1749 22
Luka Janžekovič   1710 19
Ilija Martinović   1601 18
Matija Kovačić   1530 17
Marcel Čermak   1212 22
Mario Lucas Horvat   1135 19
Alen Krajnc   1002 14
Stanley Amuzie   928 13
Tilen Pečnik   917  20
Miloš Šaka   878  13
Luka Petek   713  9
Sanin Muminović   686 9
Luka Štor   618  11
Stipe Vrdoljak   586 9
David Flakus Bosilj   548 16
Nik Marinšek   531  19
Lovro Grajfoner   509 7
Gašper Pečnik   343 5

Anton Rogina   0  0
Nejc Bračko   0  0
Jan Majcen   0  0
Marcel Pušnik   0  0
Luka Mesarič   0  0
Filip Jauk   0  0
Tibor Banić   0  0
Jan Ljubec   0  0
Rene Artič   0  0
Žiga Maroh   0  0
Leon Habib Ernst   0  0
Marcel Kene   0  0

Strelci za Aluminij 
(58 zadetkov):
15 zadetkov: Ante Živković; 9 zadet-
kov: Mihael Klepač, Nikola Leko; 5 
zadetkov: Matic Vrbanec; 4 zadetki: 
Luka Štor, Tilen Pečnik; 3 zadet-
ki: David Flakus Bosilj; 2 zadetka: 
Alen Krajnc, Jure Matjašič, Nemanja 
Jakšić; 1 zadetek: Stipe Vrdoljak.

Asistence: 
9 asistenc: Matic Vrbanec; 6 asi-
stenc: Marcel Čermak; 5 asistenc: 
Jure Matjašič, Ante Živković; 4 asi-
stence: Dejan Petrovič, Mihael Kle-
pač; 3 asistence: Nemanja Jakšić; 1 
asistenca: Nikola Leko, David Flakus 
Bosilj, Mario Lucas Horvat, Sanin 
Muminović, Aljaž Ploj, Luka Štor. 

ga tekmovanja bodisi preko prven-
stva. Oboje je padlo v vodo, zato 
pa bodo navijači in spremljevalci 
kluba še dolgo pomnili nekaj izsto-
pajočih dogodkov:

- serijo neporaženosti na uvodu 
sezone (osem krogov),

- hitro prodajo Luka Štora v dres-
denski Dynamo (2. nemška liga),

- izjemno 2. mesto po jesenskem 
delu sezone,

- najmanj prejetih zadetkov v 
jesenskem delu sezone (19 na 20 
tekmah),

- rekordno prodajo Dejana Pet-
roviča v dunajski Rapid,

- uvrstitev v fi nale Pokala Slove-
nije (fi nalni poraz z Muro),

- odhod kapetana Matica Vrban-
ca v Celje in Ilija Martinovića v Ma-
ribor,

- končno 5. mesto,
- uvrstitev Nemanja Jakšića v 

idealno postavo sezone.

Priložnost dobilo 
27 igralcev

V rdeče-belem dresu Aluminija je 
priložnost za dokazovanje dobilo 
27 igralcev, največjo minutažo si je 
na koncu nabral Ante Živković: hr-
vaški napadalec je v sezoni izpustil 
le tri tekme. Na vrhu seznama so 
še Nemanja Jakšić, Ivan Kontek, 
Jure Matjašič in kljub predčasne-
mu zaključku sezone tudi Matic 
Vrbanec.

Poseben pečat sta s svojimi 
igrami pustila Dejan Petrovič in Ili-
ja Martinović, med strelci pa je na 
vrhu s sijajno zaključno serijo – 8 
golov na 8 tekmah – končal Živko-
vić. V rubriki doseženih zadetkov 
je pri Aluminiju vpisanih 11 igralcev.

Slobodan Grubor: 
»Cilj kluba je vzgoja in 
prodaja igralcev, tako 
da smo bili tudi s tega 
vidika zelo uspešni«

Kratko oceno sezone je podal 
glavni trener Aluminija Slobodan 
Grubor (ob njem so v štabu so-
delovali še Miran Emeršič, Simon 
Vidovič, kondicijski trener Milenko 
Potočnik in trener vratarjev Damir 
Vogrinec).

Sezono ste zaključili s porazom 
proti Mariboru. To je bil sedmi 
zaporedni poraz na domačem 
igrišču. Zanimivo je, da sta na kon-
cu več točk osvojili v gosteh kot 
doma (29 – 26).

S. Grubor: »Ob koncu sezone je 
bilo več kot očitno, da je utrujenost 
igralcev naredila svoje. Z ekipo smo 
se pogovarjali glede iger doma v 
drugem delu sezone. Kot kaže, je 
šlo za nekakšno psihološko bloka-
do, saj smo v gosteh očitno igrali 
manj obremenjeno in posledično 
rezultatsko uspešnejše. Zakaj je do 
tega prišlo, pa pravega odgovora 
nimam, jeseni smo namreč doma 
zmagovali na skoraj vsaki tekmi.

Glede na jesenski del smo ime-
li spomladi veliko težav (odhodi, 
poškodbe, kartoni), zaradi tega 
nismo uspeli zadržati kontinuitete 
iger. Na zadnji tekmi z Mariborom 
nam je glede na prvo tekmo sezo-
ne manjkalo kar sedem igralcev, 
kar je zares preveč. Konec koncev 
moramo biti s sezono kot celoto 
zadovoljni, končno 5. mesto je zelo 
visoka uvrstitev.«

Skupno je Aluminij osvojil 55 
točk, od tega večji del v 20 krogih 
jesenskega dela – kar 38!

S. Grubor: »Osvojitev 2. mesta v 
jesenskem delu ni mala stvar, to je 
resnično odličen dosežek. Po tem 
delu sem govoril, da bomo spomla-
di spremljali drugačen nogomet. 
Jeseni so imeli naši igralci ogrom-
no moči in kondicije, na tekmece 
smo stalno pritiskali, napadali smo 
jih visoko, nikomur nismo 'pustili 
dihati'. V drugem delu to enostav-
no ni bilo mogoče, v kratkih sku-
pnih pripravah igralcev nismo us-
peli spraviti na želeni nivo. Ob tem 
je bil ritem tekem neverjeten, zato 
enostavno nismo mogli ponoviti 
iger iz jeseni in igrati na podobno 
agresiven način.

Tudi glede igralskega kadra je 
bilo veliko sprememb, nismo mog-
li računati na Martinovića, Petrovi-
ča, Vrbanca … Krajnca in Leka smo 
zaradi poškodbe izgubili za daljši 
čas … Spomladanski rezultati se 
morda nekomu zdijo kot kakšna 
tragedija, a sliko je treba pogledati 
z vseh zornih kotov.

Smo pa v drugem delu sezone 
promovirali kar nekaj mladih igral-
cev, enostavno smo se v zgošče-
nem tempu tekem morali nasloniti 

nanje in pri tem opazovati, česa so 
sposobni. To je bila naložba za na-
slednjo sezono.«

V drugem delu je bil najbolj iz-
stopajoč igralec Ante Živković.

S. Grubor: »Resnično se je izka-
zal, celotno sezono je odigral na 
zelo visokem nivoju. Imel je tudi 
srečo, da se je izognil poškodbam, 
čeprav je na igrišču preživel veliko 
minut.«

Ob končnem 5. mestu je bila za 
klub najboljša stvar letošnje sezo-
ne prodaja Dejana Petroviča v du-
najski Rapid.

S. Grubor: »To je resnično po-
memben podatek, ne smemo pa 
pozabiti tudi na Luka Štora. Vse 
skupaj nam daje fi nančno mirnost 
tudi za naslednjo sezono. Cilj kluba 
je vzgoja in prodaja igralcev, tako 
da smo bili tudi s tega vidika zelo 
uspešni.«

Kakšen bi bil prvi pogled v na-
slednjo sezono, ki se bo začela ne-
verjetno hitro?

S. Grubor: »V kratkem obdob-
ju nas čaka veliko dela. V glavi so 
nekatere projekcije že narejene, 
imamo svoje cilje in želje, videli pa 
bomo, koliko jih bomo lahko ures-
ničili. Najbolj groba ocena bi bila, 
da si želim v vsaki liniji po enega 
novinca.

Moramo pa upoštevati tudi to, 
da so nekateri naši igralci s svo-
jimi igrami pritegnili pozornost 
drugih klubov, zato je nekaj potez 
odvisnih tudi od tega. Če bo kdo 
imel ponudbo, ki bo dobra zanj in 
za klub, potem mu zagotovo ne 
bomo povzročali težav.«

Jože Mohorič

Rokomet
Devetnajsta sezona zapored 
med elito

Stran 19
Rokomet
Okostje ekipe sestavljeno iz 
domačih igralcev

Stran 19

Ante Živković: »Ob pravi ponudbi se lahko 
pogovorimo«

»Z učinkom v sezoni sem zadovoljen, še posebej zaradi specifi čne 
situacije ob koronavirusu. Tisti premor sem resnično dobro izkoristil, 
delal sem kljub karanteni in prepovedim, tudi ob zelo zgodnjih jutra-
njih urah – izplačalo se je.

Jeseni smo imeli fenomenalno ekipo, igrali smo zelo dobro. Če bi 
ostala celotna ekipa skupaj, bi lahko igrali do konca prvenstva po-
membno vlogo. A klub živi od prodaje igralcev, zato smo ponosni na 
vse, ki so odšli v druge klube, saj so si to tudi zaslužili. Po drugi strani 
se je nekaj igralcev poškodovalo, tako da tudi glede tega nismo imeli 
sreče. Lahko bi končali tudi višje, kot je 5. mesto, a je to vseeno do-
ber dosežek. Ob mojem prihodu v klub je bil cilj mirna plovba v 1. ligi, 
to smo zagotovo presegli.

Sedaj se je treba v kratkem premoru čim bolje spočiti in 'resetirati' 
ter se nato podati v nove priprave, saj bo prvenstvo hitro pred vrati. 
Z Aluminijem me pogodba veže še eno leto, če pa bi prišla ponudba, 
ki bi zadovoljila klub in mene, potem lahko sedemo za mizo in se 
pogovorimo tudi o drugih opcijah.«

Nogomet
Remi proti Ferencvarošu je 
dober in dobrodošel

Stran 18
Futsal, nogomet
Žreb parov za 1. futsal ligo in 
3. SNL - vzhod

Stran 18

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič.
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik.

E-mail: sport@radio-tednik.si

Končne uvrstitve 
Aluminija med 
prvoligaši: 
sezona 2012/13:        10. mesto
sezona 2016/17:    9. mesto
sezona 2017/18:    8. mesto
sezona 2018/19:    6. mesto
sezona 2019/20:    5. mesto

Točkovni zbir Aluminija v sezoni 2019/20, po etapah:
- jesenski del   20 11 5 4 39:19 38
- spomladanski del (do premora) 5 2 1 2 5:5 7
- spomladanski del (po premoru) 11 3 1 7 14:24 10
SKUPAJ:    36 16 7 13 58:48 55

Nogomet � NK Aluminij

Najvišje doslej, a tudi s kančkom grenkega priokusa

Foto: Črtomir Goznik

Slobodan Grubor: »Jeseni so imeli naši igralci ogromno moči in kon-
dicije, na tekmece smo stalno pritiskali, napadali smo jih visoko, 
nikomur nismo 'pustili dihati'. V drugem delu to enostavno ni bilo 
mogoče.«

Foto: Črtomir Goznik

Ante Živković je v sezoni 2019/20 izmed vseh igralcev Aluminija na 
igrišču prebil največ minut.
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V ponedeljek so nogometaši 
Drave v Gornji Radgoni pokazali 
resnično pravi obraz na tekmi pro-
ti Ferencvarošu (2:2). Madžarski 
prvaki, ki jih v kratkem čakajo kva-
lifi kacije za evropsko Ligo prvakov, 
so sicer imeli več od igre, a so se 
Ptujčani na drugi strani prav tako 
zelo izkazali. Nekateri posamezniki 
so pokazali svoje kvalitete, kot eki-
pa pa so delovali zelo zrelo, čeprav 
ekipa v povprečju šteje komaj ne-
kaj več kot 20 let.

Ob robu zelenice jih je ves čas 
usmerjal, postavljal in usmerjal 
trener Viktor Trenevski, ki je bil 
po remiju proti Ferencvarošu zelo 
zadovoljen. „Ferencvaroš je veliko 
nogometno ime in proti takšnemu 
nasprotniku je moja ekipa odigrala 
zares solidno tekmo. Za našo mla-
do ekipo je to bil tekmec veliko 
višjega kvalitetnega nivoja in z re-
mijem proti takšni ekipi moram biti 

zadovoljen. V težkih vročih razme-
rah je bilo težko igrati, a moji igralci 
so pokazali veliko željo, da se izka-

Čeprav sta do začetka sezone le 
še dobra dva tedna, pa ekipa Dra-
ve še vedno nima končne podobe. 
V prejšnjem tednu sta se jim pri-
družila dva novinca.

Prvi v bistvu sploh ni novinec, 
saj je z Dravo že začel spomladan-
ski del prekinjene sezone 2019/20 
– takrat kot posojeni nogometaš 
kranjskega Triglava. Govor je o 
Drilonu Kryeziuju, 21-letnem bra-
nilcu, ki bo dres Drave po podpisu 
pogodbe nosil tudi v prihajajoči 
sezoni. Kryeziu je za Triglav v sezo-
nah 2017/18 in 2018/19 v 1. ligi odi-
gral kar 29 tekem. Zanimiva je tudi 
njegova rubrika igranja za mlade 
reprezentančne selekcije Sloveni-
je, v katerih je zbral 14 nastopov, 
od tega je devetkrat oblekel dres z 
državnim grbom v selekciji U-18. V 
ekipi so bili med drugimi tudi Jaka 
Bijol, Žan Celar, Luka Koblar, Adam 

žejo proti zvenečemu tekmecu, pri 
tem pa so pokazali dobro igro.“

Velikan iz Budimpešte je dose-

gel dva zadetka, ob tem so Ma-
džari dvakrat zadeli okvir vrat in si 
pripravili še kar lepo število dobrih 
situacij za zadetek. Predvsem pri 
reakcijah ob prejetih zadetkih Tre-
nevski ni bil zadovoljen: „Dobili 
smo dva prepoceni zadetka, ki si ju 
ne bi bili smeli privoščiti. Drugače 
smo se s Ferencvarošem solidno 
kosali in to je bila v bistvu za nas 
prva prava pripravljalna tekma. 
Remi proti takšni ekipi je dober in 
dobrodošel, vendar nas čaka še ve-
liko dela in uigravanja ekipe.“

Generalka s prvaki
Dravo pred začetkom tekmova-

nja v 2. slovenski nogometni ligi 
čaka prav posebna generalka – 
tekma proti slovenskim državnim 
prvakom Celjanom! Na sporedu 
bo v sredo, 5. avgusta, ob 10. uri 
na stadionu Arena Z'dežele.

David Breznik

Grezda Čerin, Luka Kerin …
Drugi novinec je Gabriele Piras, 

ki ima za sabo zanimivo zgodovino 
prestopov v mladinskih katego-
rijah. Gre za 21-letnega igralca z 
italijanskim in avstrijskim potnim 
listom, ki je med drugim okusil 
igranje v nogometni šoli slovitega 
Interja iz Milana! Leta 2016 se je 
iz Italije preselil v Avstrijo, k ekipi 
Sturm U-16. Za ekipo iz Gradca je 
nato igral v kadetski in mladinski 
konkurenci, sledil je prestop v dru-
go člansko ekipo – Sturm II –, ki 
nastopa v 3. avstrijski ligi. V prvi po-
lovici sezone 2018/19 je bil priklju-
čen tudi k prvi ekipi Sturma, nazad-
nje pa je mladi branilec igral za SV 
Lafnitz (2. avstrijska liga). Naslednji 
korak je prestop v Dravo, kjer mu 
bo zagotovo zaupana pomembna 
vloga v obrambni vrsti.

Jože Mohorič

Na Mestnem stadionu na Ptuju 
je Atletski klub Ptuj pripravil pose-
ben atletski miting veteranov, na 
katerem je bil v ospredju Marko 
Sluga, ki je v sredo praznoval 85. 
rojstni dan. Zunajserijski atlet vete-
ran ima šport in še posebej atletiko 
zelo rad ter vsak dan pridno tre-
nira in telovadi. To je njegova pot 
do kakovostnega načina življenja 
in na njej mu sledijo še nekateri 
atletski veteranski prijatelji. Ti so 
se v veliki večini udeležili tekmo-
vanja, ki je potekalo v sproščenem 
vzdušju.

Rojstnodnevni miting je s svojo 
prisotnostjo popestril trenutno 
najboljši atlet ptujskega kluba Kri-

stjan Čeh, medtem ko sta v progra-
mu sodelovala brata Malek, ki sta s 
skupino približno 40 otrok zapela 
slavljencu vse najboljše za rojstni 
dan. Namesto torte so iz trenutno 
znanih razlogov slavljencu podarili 
kremšnito in z veseljem jo je sne-
del. Po končanem tekmovanju sta 
sledila pogostitev in prijetno dru-
ženje.

Številni rekordi na 
tekmovališču

Organizatorji so izvedli tekmo-

vanje v štirih disciplinah: v skoku 
v višino, metih kopja in kladiva ter 
suvanju krogle. Udeležili so se ga 
vsi najboljši slovenski veterani v 
teh disciplinah, zato so rekordi kar 
deževali …

Najodmevnejšega je postavil 
Dušan Prezelj, saj je v kategori-
ji M-70 postavil svetovni rekord 
s preskočenimi 160 centimetri v 
skoku v višino. Slavljenec Marko 
Sluga je v kategoriji M-85 dosegel 
štiri državne rekorde, od tega sta 
dva – 108 cm v skoku v višino in 
25,22 metra v metu kopja – tudi 

rekorda Balkana. Zraven tega je v 
suvanju krogle z rezultatom 9,05 
metra postavil trenutno najbolj-
ši rezultat na svetu za kategorijo 
M-85 do M-90.

Ob že omenjenem Prezlju, ki je 
zmagal v skoku v višino, so v dru-
gih disciplinah zmagali Miki Prstec 
(AK Ptuj) v suvanju krogle, Robi 
Teršek (AK Triglav) v metu kopja 
in Adi Vidmajer (AK Žalec) v metu 
kladiva.

Ptujsko atletiko so zastopali 
Marko Sluga, Miki Prstec, Dušan 
Koren, Ivan Klarič, Aleš Velikonja, 
Dejan Dokl in Ljubo Čuček. Prire-
ditev je potekala v prijateljskem 
vzdušju, za katerega so poskrbeli 
otroci z navijanjem s transparenti.

David Breznik

Atletika � Atletska liga Telekom Slovenije: 
V vodstvu Mišmaš Zrimškova in Čeh

V Celju je konec tedna potekalo državno člansko prvenstvo, ki je obe-
nem štelo za tekmo Atletske lige Telekom Slovenije. To je bila peta od 
šestih preizkušenj v tej seriji. 

Pri fantih je prepričljivo v vodstvu Kristjan Čeh (AK Ptuj), saj je doslej 
zbral kar 40 točk. V Celju je zmagal z dosežkom 62,37 metra. Njegov 
trener Gorazd Rajher z dosežkom ni bil najbolj zadovoljen: „Na zadnjih 
treningih na Ptuju so bili njegovi meti tehnično veliko boljši in prav to je 
tisto, zaradi česar ocena nastopa ni najvišja. Nekako mu krog ni ustrezal, 
posledično je celoten met deloval nekoliko slabše od tistih na zadnjih tek-
movanjih. Je pa znova veliko pokazal mladi Anej Čurin Prapotnik v teku 
na 100 metrov, kjer je bil v konkurenci samih starejših in izkušenejših tek-
movalcev zelo blizu fi nala. Zanj je bila ta tekma zelo dragocena za njego-
vo kaljenje.“

Edini preostali tekmovalec z osvojenimi točkami v tem tekmovanju je 
Žan Viher (daljina) na 20. mestu.

Pri dekletih se je z novim državnim rekordom na 3000 metrov v 
vodstvo zavihtela Maruša Mišmaš Zrimšek (Mass).

Naslednje, zadnje tekmovanje v okviru te slovenske serije bo 2. sep-
tembra v okviru 31. mednarodnega mitinga v Novem mestu.

Futsal � Žreb za 1. SFL: 
Ptuj in Tomaž med elito tudi v naslednji sezoni

V prostorih Nogometne zveze Slovenije na Brdu pri Kranju so opravili 
žreb parov za 1. slovensko futsal ligo, v kateri bosta med deseterico zno-
va ekipi FC Ptuj Hiša daril in KMN Tomaž Šic bar. Moštva bodo najprej 
odigrala 18 krogov rednega dele sezone, temu sledi končnica. Prvenstvo 
se bo začelo 11. septembra.

Ptujčani bodo sezono začeli z domačo tekmo proti ekipiz Vrhnike, 
igralci Tomaža pa se bodo odpravili na Obalo, v Škofi je.

Prvič bosta v 1. ligi igrali ekipi Mlinše in Dobrepolje, Litija pa je edini 
klub, ki nastopa v tekmovanju od prve sezone (1996/95). V futsal ligi prva-
kov bo Slovenijo zastopala ekipa Dobovec Pivovarna Kozel.

Še pred ligaškimi obračuni bo 29. avgusta dan slovenskega futsala.

1. SFL, pari 1. kroga:
Ptuj – Siliko, Bronx Škofi je – Tomaž Šic Bar, Sevnica – Mlinše, Oplast 

Kobarid – Dobovec, Litija – Dobrepolje.

Razpored tekem FC Ptuj in KMN Tomaž Šic bar 
v prvi polovici sezone:

2. krog: Tomaž – Oplast Kobarid, Sevnica – Ptuj;
3. krog: Ptuj – Mlinše, Litija – Tomaž;
4. krog: Ptuj – Bronx, Tomaž – Dobrepolje;
5. krog: Oplast Kobarid – Ptuj, Dobovec – Tomaž;
6. krog: Mlinše – Tomaž, Ptuj – Litija;
7. krog: Dobrepolje – Ptuj, Tomaž – Siliko;
8. krog: Ptuj – Dobovec, Sevnica – Tomaž;
9. krog: Tomaž – Ptuj.

Športne novičke

Vrstni red v atletski ligi 
Telekom Slovenije 
(5 tekmovanj od 6):
moški:
1. Kristjan Čeh (Ptuj)    40 točk
2. Blaž Zupančič (Mass)   25
3. Lovro Mesec Košir (Mass)  24
4. Nick Kočevar (Mass)    24
5. Filip Jakob Demšar (Mass)  24
6. Luka Janežič (Kladivar)   22
…
20. Žan Viher (Ptuj)     10

ženske:
1. Maruša Mišmaš Zrimšek (Mass) 41
2. Neja Filipič (Mass)    33
3. Tina Šutej (Kladivar)    29
4. Lia Apostolovski (Mass)   29
5. Nika Glojnarič (Brežice)   29
6. Agata Zupin (Velenje)   29
7. Maja Mihalinec (Mass)   27
8. Anita Horvat (Velenje)   26
…
14. Maja Bedrač (Ptuj)    15
18. Veronika Domjan (Ptuj)   10

Mladinci in kadeti z 
Bravom

V soboto ob 11.00 bosta v 
Ormožu prijateljski nogome-
tni tekmi med kadetskima in 
mladinskima ekipama Drave 
iz Ptuja in Brava iz Ljubljane.
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Nogomet � NK Drava Ptuj

Remi proti Ferencvarošu je 
dober in dobrodošel

Nova zapolnitev igralskega kadra

Footgolf � Ptuj Open 2020
V soboto in nedeljo, 1. in 2. avgusta, bo na ptujskem igrišču za golf 

v organizaciji domačega Footgolf kluba Ptuj potekal letošnji Ptuj 
Open 2020. V dveh dneh bosta potekala dva ločena turnirja (v sobo-
to 3. krog državne lige - FIFG 100, v nedeljo pa še en turnir FIFG 100), 
najboljši v skupnem dosežku obeh dnevov pa bo postal zmagovalec 
prestižnega turnirja Ptuj Open 2020. 

Atletika � Veteranski rojstnodnevni miting na Ptuju

85 let Marka Sluge

Foto: Črtomir Goznik

Viktor Trenevski

Drilon Kryeziu (desno) je podaljšal sodelovanje s ptujsko ekipo.

Marko Sluga in Miki Prstec

Nogomet � 3. SNL vzhod, žreb: 
Podvinci, Cirkulane in Videm začenjajo v gosteh

V tem tednu so žreb parov za sezono 2020/21 opravili tudi za 3. SNL 
– vzhod, katere vodstvo tekmovanja so letos prevzeli v MNZ Maribor. 
Lokalnih derbijev letos ne bo manjkalo, če pa k Cirkulanam, Podvincem, 
Vidmu in Bistrici (vsi MNZ Ptuj) prištejemo še bližnje Dobrovce, jih bo še 
nekaj več.

3. SNL - vzhod, pari 1. kroga (22. 8.):
Kety Emmi Bistrica – Podvinci, Zreče – Cirkulane, Korotan Prevalje – 

Videm, Šmarje pri Jelšah – Šampion, Dobrovce – Rogaška, Koroška Dra-
vograd – Dravinja

Nekateri zanimivejši pari nadaljevanja sezone:
3. krog: Bistrica – Videm
5. krog: Cirkulane – Podvinci
7. krog: Cirkulane – Videm
8. krog: Videm – Podvinci
11. krog: Cirkulane – Bistrica

Jože Mohorič
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Rokometaši Jeruzalema, 
lani šestouvrščena ekipa 1. 
A DRL, so v ponedeljek, 27. 
julija, začeli priprave na novo 
sezono. To bo že 19. sezona 
zapored med elito, daljši 
staž imajo le Celje, Gorenje 
in Trimo, ki bodo letos glede 
na igralski kader krojili vrh 
državnega prvenstva.

„Naš osnovni cilj je obstanek v 
ligi, a si obenem želimo tudi izbolj-
šati lanskoletno 6. mesto – ciljamo 
torej na 5. mesto. Liga bo letos izje-
mno močna in zanimiva. Predvsem 
spodrsljajev na domačem terenu 
si ne bomo mogli privoščiti. Hitro 
si lahko pri vrhu in hitro pri dnu. 
Jedro ekipe je ostalo enako, s tem 
da bomo močnejši za zdrava Tilna 
Kosija in Dominika Ozmeca. Ekipa 
se do potankosti pozna, treba bo 
popraviti le še kakšne malenkosti,“ 
je povedal trener Saša Prapotnik.

Po prvem treningu, ki je potekal 
ob nogometu v dvorani, se je eki-
pa v torek že preselila na atletski 
stadion. Fizični del priprav letos 
vodi Mario Posarić, tudi trener 
vratarjev. „Fizične priprave so del 
sezone, ki se ga veseli le redko-
kateri igralec, čeprav gre za naj-
pomembnejši del sezone. Tu se 
polnijo baterije za celotno sezono 
in brez tega enostavno ne gre. 
Igralci se bomo potrudili po svojih 
najboljših močeh, da se pripravi-
mo na novo sezono tako, kot je 
potrebno, in da dosežemo zadane 
cilje. Glede na igralsko zasedbo in 

predvsem izkušnje verjamem, da 
nam uspe doseči visoko zadani 
cilj, osvojiti 5. mesto,“ je o začet-
ku priprav povedal kapetan Bojan 
Čudič, najboljši strelec v zgodovini 
1. A DRL.

Od ekipe se je poslovil 
vratar Klemen Nunčič, tako 
si bodo mesto vratarjev 
v Ormožu delili Tomislav 
Balent, Alen Skledar in 
kadetski reprezentant Aleš 
Zemljič. Žan Firšt Šeruga bo 
svojo minutažo nabiral pri 

drugoligašu iz Velike Nedelje. 
Novi obraz na treningih je 
22-letni Domen Krasnič, ki 
je v zadnji sezoni nosil dres 
ptujskega 1. B-ligaša Drave. 
Gre za igralca, na katerega 
trener Prapotnik računa 
predvsem v obrambi, ki bo 
tudi letos pomembnejši del 
ormoške igre.

Zaenkrat je dogovorjenih pet 
pripravljalnih tekem, želja pa je 
do pričetka prvenstva igrati šest 
ali sedem tekem. Ormožani bodo 

sezono odprli na domačem terenu 
v soboto, 5. septembra, proti Do-
bovi. „Upamo, da se bo prvenstvo 
sploh začelo in da bomo znova ig-
rali pred polnim Hardekom. Vemo, 
kaj za našo ekipo pomenijo navi-
jači in kaj za nasprotnika pomeni 
'pekel' hardeške trdnjave. Res si 
ne znam predstavljati tekem brez 
gledalcev,“ je še zaključil Čudič. Pri 
Jeruzalemu že imajo pripravljen 
plan B v primeru, da se bo igralo 
pred praznimi tribunami. O tem pa 
več v naslednji številki Štajerskega 
tednika.

Uroš Krstič

Odbojka na mivki � Državno prvenstvo: 
Bedrač užival v igri ob uvrstitvi v četrtfi nale

Večina najboljših slovenskih igralcev in igralk odbojke na mivki je so-
delovala na državnem prvenstvu v Kranju. Po skupinskem delu so sledili 
izločilni dvoboji, v katerih sta pri moških največ pokazala Nejc Zemljak 
in Jan Pokeršnik, pri dekletih pa sta se zmage veselili Monika Potokar in 
Tjaša Kotnik.

Na turnirju je tekmoval tudi Ptujčan Jure Peter Bedrač, ki je igral skupaj 
z Urošem Pavlovičem iz Murske Sobote. Pred tekmovanjem sta opravila 
le en skupni trening, odigrala pa sta turnir v Preddvoru. Pomanjkanje sku-
pnih treningov se jima je poznalo predvsem v tekmi z najboljšimi sloven-
skimi dvojicami, proti katerim odločajo malenkosti.

Športne novičke
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Rokomet � RK Jeruzalem Ormož

Devetnajsta sezona zapored med elito

Foto: UK

Igralci Jeruzalema iz Ormoža se na začetku priprav potijo na domačem atletskem stadionu.

Rokometaši RD Moškanjci-Go-
rišnica so preteklo sezono v 2. ligi 
po prekinitvi tekmovanja končali 
na 4. mestu. Nemudoma so začeli 
razmišljati o novi.

„Nujno je treba ohraniti član-
sko ekipo, saj je motivacija za delo 
mlajših. Okostje ekipe bo v popol-
nosti sestavljeno iz igralcev, ki so 
bili vzgojeni v domači telovadnici. 
Po združitvi RK Ormož in RK Ve-
lika Nedelja sta ekipo zapustila 
posojena igralca Domen Lorenčič 
in Filip Bombek, računamo pa na 
vrnitev Tomasa Bedrača in Sandi-
ja Žurana, ki sta prejšnjo sezono 
igrala za letošnjega tekmeca v 
drugoligaški konkurenci, ekipo 
RK Drava. Na Ptuj se vrača Marko 
Žuran. Trener članov ostaja Siniša 
Radujkovič, ki je ekipo sklical na 
trening in obnavljanje kondicije v 

drugi polovici maja, fantje pa so 
se potili do konca junija. Na teh 
treningih in nekaterih prijateljskih 
tekmah so svojo vrednost pokaza-
li doma vzgojeni mladinci Nik Ivan-
čič, Urh Belšak, Urban Tement, 
Nejc Geč in Žan Luka Kolarič. Ob 
talentiranem vratarju Filipu Ran-
fl u bo ekipa mlada. Mladinsko pot 
sta končala Žan Ozmec in Nino 
Bedrač, ostali pa so že izkušeni 
Nejc Šandor, Aljaž Sok, Matic Geč, 
Matic Leben, Ervin Bratuša, Dani 
Petek, Mario Letonja in Žiga Be-
denik,“ je o stanju z igralskim ka-
drom povedala predsednica kluba 
Marta Tetičkovič Ranfl .

Ligaško tekmovanje v 2. DRL 
naj bi se začelo 10. oktobra, v je-
senskem delu bo odigranih devet 
krogov. V 1. krogu Gorišničane 
čaka domača tekma proti ekipi RK 

Arcont Radgona. V novi sezoni se 
obetata dva lokalna derbija, z eki-
pama RK Velika Nedelja in RK Dra-
va, ostali tekmeci pa so razporeje-
ni po vsej Slovenije: Železniki, Aj-
dovščina, Hrpelje Kozina, Cerklje, 
Kočevje in Logatec.

Posebno pozornost v Gorišnici 
namenjajo mladim. „V klubu se 
zelo trudimo z vzgojo mladih igral-
cev, zato smo letos v različna tek-
movanja prijavili tele ekipe:

- kadete (verjetno bodo tekmo-
vali v ligi vzhod),

- kadetinje („Imamo obetavno 
generacijo, ki ima tekmice v glav-
nem okrog Ljubljane!“),

- starejši dečki B,
- mlajši dečki B,
- mlajše deklice.
Najmlajše bomo uvajali v osnove 

rokometne igre na treningih mini 

rokometa. Z mlajšimi bodo delali 
licencirani trenerji z izkušnjami: 
Darko Žnidarič, Drago Ranfl , Ines 
Žnidarič, vrača se tudi Branko Bra-
tuša,“ je povedala Marta Tetičkov-
ič Ranfl .

V Gorišnici seveda z zanimanjem 
spremljajo stanje glede koronavi-
rusa. „Upamo, da se bo situacija 
toliko umirila, da bomo z virusom 
začeli živeti in se bodo treningi 
nemoteno začeli v zadnjem tednu 
avgusta. Seveda bi si želeli, da bi 
tekme potekale po predvidenem 
razporedu, po možnosti tudi z 
gledalci na tribunah, ki pripravijo 
posebno vzdušje. Mladim je treba 
omogočiti gibanje in socialni ra-
zvoj, ekipni športi so za to zelo pri-
merni,“ je zaključila predsednica 
RD Moškanjci-Gorišnica.

JM

Rokomet � RD Moškanjci-Gorišnica

Okostje ekipe sestavljeno iz domačih igralcev

Foto: FIVB

Ptujski igralec odbojke na mivki Jure Peter Bedrač

V skupinskem delu sta Bedrač in Pavlovič zabeležila polovičen uspeh, 
zmago in poraz. Najprej sta z 2:0 v nizih premagala dvojico Udrih/Fužir 
(21:18, 21:11); po zakrčeni igri v uvodnem nizu sta se v drugem sprostila in 
gladko slavila. V drugi tekmi sta ju čakala favorita Zemljak in Pokeršnik, ki 
sta sicer zmagala 0:2, a težje, kot kaže končni rezultat. Prvi niz sta sicer 
kasnejša državna prvaka dobila 13:21, drugi pa je bil izenačen in napet do 
konca ter se je zaključil pri 19:21.

Po napredovanju iz skupinskega dela sta ju v četrtfi nalu čakala prva 
nosilca Jakopin in Boženk in zmagala 0:2 (14:21, 16:21). V tem obračunu 
se je predvsem pokazala uigranost odbojkarjev, dvojica Bedrač/Pavlovič 
je naredila tudi nekaj taktičnih napak in proti kvalitetnima tekmecema 
izgubila.

Jure Peter Bedrač: „Na prvenstvu nisem imel prevelikih pričakovanj in 
sem se prišel v Kranj predvsem zabavat. Res pa je, da si kot športnik želim 
na vsaki tekmi zmagati in tako je bilo tudi na tem turnirju. Z Urošem sva 
igrala solidno, preboj v četrtfi nale je kar soliden rezultat.«

V tej sezoni Bedrač kar veliko igra ali trenira na Hajdini, kjer prihajajo 
na treninge solidni mladi odbojkarji, predvsem pa je pomembno, da še 
vedno zelo uživa v svojem športu.

David Breznik

Karting � Dirka na Vranskem: 
ekipna zmaga ptujskih voznikov

Po uvodni dirki sezone v Slovenja vasi so se vozniki „malih formul“ v 
nedeljo merili na stezi AMZS Centra varne vožnje na Vranskem, kjer je bila 
na sporedu druga dirka letošnjega državnega prvenstva. Na stezi se je 
zbralo 83 voznikov, ki so se pomerili v šestih kategorijah.

Vidno vlogo so odigrali vozniki AMD Ptuj in AMD Hajdina. Za Ptu-
jčane je v razredu 125 Schifter slavil izkušen Karim Greblo, medtem ko 
je v enem izmed osnovnih začetnih razredov - Rotax Micro MAX - slavil 
nadarjeni Nik Ščulac. Na drugi strani sta dve zmagi šli tudi na hajdinsko 
stran in to v prestižnejših, močnejših razredih. V Rotax MAX Juniorju je 
slavil Dimitrij Mlakar in v KZ2 Vid Pšajd. V slednjem razredu je bil izmed 
hajdinskih voznikov drugi Jan Skledar, isto mesto je v razredu Rotax 
DD2 zasedel tudi Primož Matelič. Iz AMD Ptuj sta bila na stopničkah še 
za 2. mesto v razredu Rotax MAX Senior Matic Kolmanič in za 3. mes-
to v Rotax MAX Junior Taj Kovačič, medtem ko so v različnih razredih 
vozili še Kaja Kralj, Sebastjan Bergant, Jan Ternjak Harc, Maks Trobec 
in Jure Levar. 

V skupnem seštevku vseh rezultatov je bila najboljša ekipa AMD Ptuj, 
druga je bila ekipa AKK Sportstil in tretja AMD Šlander Celje. Ptujčani 
so tako v dobri poziciji, da osvojijo naslov ekipnega državnega prvaka v 
kartingu za sezono 2020. Ta naslov bodo napadali na zadnji, tretji dirki 
sezone, ki bo 13. septembra na sporedu na stezi AMZS Centra kartinga in 
moto športa v Slovenji vasi.

David Breznik
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Foto: arhiv kluba

Rokometaši Gorišnice po slavju na turnirju v Koprivnici

Foto: Črtomir Goznik

Nejc Šandor je bil najboljši strelec ekipe Moškanjci-Gorišnica v pre-
tekli sezoni: na devetih tekmah je dosegel 47 zadetkov.
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Najprej so seveda zavihali rokave, dobesedno: lotili so se čiščenja 
okolice in hiše. Nabrali so kar štiri tone in pol smeti ter jih ob pomoči 
občine in slovenjebistriške komunale odpeljali. »Nato smo stavbo pre-
belili in jo postopoma obnovili. Delamo majne korake, saj temeljimo 
na prostovoljnem delu, na prostovoljnih prispevkih. Sicer pa razisku-
jemo okolje, opazujemo in skušamo delati na najbolj naraven način, 
kolikor je možno,« je povedala Sanela Štadler iz celjskega združenja. 
Po koncu del naj bi bilo v hiši na voljo 14 ležišč; ta bodo prvenstveno 
namenjena udeležencem predavanj in delavnic, ki so povezane z ener-
gijami. In ravno zaradi energij je Štadlerjeva, ki sicer izvaja delavnice 
po vsej Sloveniji, izbrala t. i. sončno hišo ob Šegi. »Čutim in vem, da je 
tukaj prisotna posebna pozitivna energija. Tudi vaščani se razlikujejo 
od drugih ljudi. Takšne prijaznosti daleč naokoli ne boste doživeli,« je 
še dejala Štadlerjeva, ki izvaja delavnice za dosego osebnega cilja in 
izboljšanja energetske naravnanosti k uspehu.

Zupanc se je rodil na Ptuju, 
prvih pet let je preživel v domini-
kanskem samostanu. Večkrat se je 
selil, najprej sam, potem z družino. 
Danes živi v stanovanju v Gregor-
čičevem drevoredu, kamor se je 
preselil po smrti žene Šte� e. Obi-
skoval je OŠ Mladika. Po končani 
nižji gimnaziji se je vpisal v tehnič-
no-risarsko šolo. Prvo zaposlitev je 
našel v TGA Kidričevo. V tem času 
se je tudi začel aktivno ukvarjati s 
športom, ki je zapolnil veliko ve-
čino njegovega aktivnega dela in 
tudi zasebnega časa.

Gradil je športne 
kolektive in igrišča

Prvi njegov šport je bil nogomet, 
za Aluminij je igral ob njegovi usta-
novitvi. Kmalu je presedlal na roko-
met. Leta 1953 pa je začel trenirati 
ptujsko žensko rokometno ekipo, 
s katero je v 13-letnem vodenju 
dosegel lepe uspehe. Uspelo se ji 
je uvrstiti v državno, jugoslovan-
sko ligo, bile so slovenske prvaki-
nje. Bil je tudi rokometni sodnik 
in delegat. Z rokometom sta se 
ukvarjali tudi njegovi hčerki Iris in 
Simona. Na osnovnih šolah Franca 
Osojnika in Ivana Spolenaka je učil 
telesno vzgojo. Po letu 1969 je po-
klicno opravljal funkcijo sekretarja 
občinske zveze za telesno kulturo. 
Od tam so ga zvabili k Avto moto 
društvu Ptuj. Bil je zraven pri prvi 
karting dirki na ptujski avtobusni 
postaji in pri gradnji kartodroma 
v Hajdošah, kot tudi pri gradnji 
številnih športnih igrišč na Ptuju. 
Ker je pretežno delal z mladimi, se 
je vedno zavzemal za njihovo čim 
večje vključevanje v športne klube 
in društva ter za gradnjo vadbenih 
površin. Tudi pri gradnji malega 
rokometnega igrišča je bil zraven. 
Najdemo pa ga tudi med ustanovi-
telji Plavalnega društva Ptuj. Plava-
nja je naučil več kot tisoč mladih na 
Ptuju in v Kidričevem, pa tudi nekaj 
starejših, je ponosen. 

Za svoje športno 
delo prejel številna 
priznanja

Milan Zupanc je eden tistih Ptu-
jčanov, ki je pustil številne sledi na 
različnih področjih. Povsod, kjer je 
bil, je bil nadvse zagnan in dosle-
den, tudi kot neumorni zapisova-
lec številnih športnih dogodkov za 
različne medije, najpogosteje pa 
za Tednik in Radio Ptuj. Številna 
priznanja, ki jih je prejel, so samo 
potrditev vsega, kar je uspešno 
opravil na različnih poteh svojega 
življenja in dela. Leta 1991 je pre-
jel tudi Bloudkovo plaketo za or-
ganizacijsko delo in propagando 
športa v občini. Na vsa priznanja je 
ponosen. Človeka vedno razveseli-
jo, so nagrada okolja, izraz spoštlji-
vosti do nekoga, ki se je trudil za 
napredek, za privzgojo vrednot, 

brez katerih v življenju ni mogoče 
uspeti. „Trenerji smo včasih mo-
rali veliko tudi sami 'trenirati', nisi 
samo pokazal, tudi narediti si mo-
ral tisto, kar si pokazal. Šport mi je 
dal veliko. Pri delu z mladimi sem 
se našel, nadvse užival,“ pravi Mi-
lan Zupanc. 

Več desetletij skrbel 
za narodno-zabavne 
ansamble

Za glasbo in petje pa ni imel ni-
koli posluha. Še vedno pa ob pet-
kih rad prisluhne narodno-zabavni 
glasbi. Četudi je športnih zgodb v 
njegovem življenju veliko več, ni-
koli ne bo pozabil svojega večdese-
tletnega dela z narodno-zabavnimi 
ansambli. Bil je njihov ekonom, 
skrbel za njihovo namestitev in 
prehrano od Ormoža, Borla, mo-
tela Podlehnik do Ptuja. Nekoč je 
ptujski festival potekal več dni. V 
tem času je bilo povsod veselo, ne 
samo na festivalskem prostoru, na 
ptujskih ulicah in trgih. Tudi tam, 
kjer so ansambli prenočevali, se 
ponoči ni spalo. 

Ko je na enem od prvih festivalov 
prišel na Borl, da bi zagotovil pre-
nočišče za šest ali sedem ansam-
blov, se je tam srečal z avtobusom 
nemških turistov. Povedali so jim, 
da se lahko preselijo, ker bo ponoči 
burno, ker so muzikanti pač muzi-
kanti, zbudijo se sredi noči in prič-
nejo igrati. Tako je tudi bilo. „Ko so 
me drugi dan Nemci poiskali, sem 
bil v strahu, kaj mi bodo povedali. 
Na moje veliko presenečenje sem 
doživel eno največjih pohval v vseh 
mojih festivalskih dneh, na vso 
moč so se mi zahvaljevali, da do 
smrti ne bodo pozabili te enkratne 
noči z muzikanti. Tako je bilo. To pa 
so trenutki, ki delajo življenje lepše 
in nepozabno,“ sklene pogovor 
Milan Zupanc.
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Ptuj � 86 let od smrti generala Maistra

Spomin, ki ne sme 
zbledeti
Pri kipu generala Rudolfa Maistra na Ptuju so se minulo ne-
deljo zbrali člani Društva generala Maistra Ptuj.

S krajšo spominsko slovesnostjo so se spomnili 86. obletnice 
smrti slovenskega pesnika, generala, borca za severno mejo, ki je 
imel po materini strani korenine na Dolenjskem, po očetovi pa na 
Ptuju. Rudolf Maister je umrl 26. julija 1934 na Uncu pri Rakeku. V 
imenu upravnega odbora društva je govoril tajnik Radoslav Simo-
nič. Člani domoljubnega in domovinskega Društva generala Maistra 
Ptuj v okviru svojega poslanstva ohranjajo spomin nanj, njegove 
dosežke in zasluge za slovenski narod pa uspešno prenašajo tudi 
na mlajše rodove, da spomin nanj ne bo nikoli zbledel. Tako naj bi 
še letos v prostorih Gimnazije Ptuj uredili spominsko sobo, da bi 
se lahko mladi rod še bolj spoznaval z njegovim delom, njegovimi 
ideali in ideali njegovih borcev.

Spominsko slovesnost so sklenili z generalovo pesmijo Naprej, ki jo 
prebral direktor MG Ptuj Peter Srpčić.

Foto: Mojca Vtič

Povorka ni KurentovanjePovorka ni Kurentovanje
„Počutim se dobro, nič me ne boli. Nikoli mi ni dolgčas, vedno 

poskrbim za to, da se z nečim zaposlim. Tudi kuham še občasno, 
vedno pogosteje namreč za kuhalnico prime mlajša vnukinja 
Lucija Barbara, starejša Neža Katarina pa se je pred kratkim 
poročila. Imam tudi vnuka Gašperja Valentina. Upam, da bom 
dočakal tudi ti dve poroki. Še prej pa si želim, da bi postal tudi 
pradedek. Tudi v trgovino še grem. Za večino špecerije sicer 
poskrbi hčerka Iris. Za nekaj potrebščin pa še vedno moram sam 
iti v trgovino, da se razgibam in tudi pri Živilih spijem kakšno 
kavo. Pri hrani nisem izbirčen, jem vse, razen špinače, ki je bila 
prevečkrat na jedilniku v rani mladosti. Tudi posladkam se rad,“ 
je na srečanju ob kavi te dni povedal Milan Zupanc. 

S pogovorom sva odlašala nekaj mesecev, tudi zaradi korona 
krize. Februarja letos so mu roko stisnili člani pripravljalnega 
odbora Kurentovanja '95 in '96, ki ga je vodila Marjeta Jeraj, 
ko je mesto začelo nov koncept Kurentovanja, enajstdnevno 
dogajanje. 

Tudi pred 25 leti je bil še vedno nepogrešljiv pri formiranju in 
izvedbi povorke. Zupanc je eden še živečih, če ne edini, ki je bil 
zraven tudi pri prvem Kurentovanju leta 1960. Za Kurentovanje 
pravi, da bi moralo imeti večji stik z ljudmi, da bi se moralo več 
dogajati na ulicah in trgih mesta. Povorka je premalo. Ko se 
konča, se tudi ljudje razgubijo. Mesto pa se ponovno vrne v svoj 
običajni dremež. Leta 1969 pa se je začelo njegovo večdesetletno 
sodelovanje pri izvedbi najstarejšega slovenskega festivala 
narodno-zabavne glasbe. Povabil ga je prvi direktor Radia Ptuj 
in začetnik festivala narodno-zabavne glasbe Franc Plohl.

Foto: Črtomir Goznik

Milan Zupanc 

Ptuj � Pogovor z Milanom Zupancem

„Pri delu z mladimi sem se našel 
in nadvse užival“
Življenje in delo Ptujčana Milan Zupanca, ki je 25. januarja letos dopolnil 88 let, je bilo tesno povezano 
s športom in delom z mladimi. Leta mu še vedno niso prišla do živega, šport pa danes spremlja le še 
preko medijev. Medtem ko ima dopoldne še čas za klepet ob kavi v mestu, je zvečer obvezno doma pred 
televizijskim ekranom, če je le šport na programu. 

Foto: ČG

Makole � »Tukaj je prisotna posebna energija!«

Zavihali rokave in 
odpeljali 4,5 tone smeti
Ob potoku Šega, ki vodi do slapa Šošterca v hladni senci goz-
da na meji občin Makole in Poljčane, že več kot stoletje stoji 
večja hiša s hlevom. Od leta 2020 je v lasti glasbenika in ume-
tnika Marka Lipovška, ki že nekaj let živi v Kanadi. Hišo je 
v upravljanje brezplačno prejelo celjsko Civilno združenje za 
zaščito človekovih pravic, to pa že za avgust napoveduje prve 
delavnice. 

Ljudje in dogodki
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Starše � Čakajoč na evropski denar

Prenovili bi center Loka
V Dnevnem centru aktivnosti (DCA) v Loki se vedno kaj doga-
ja, vendar je stavba že nekoliko dotrajana. Na občini si priza-
devajo, da bi še letos začeli obnovo, pri tem pa se zanašajo na 
sofi nanciranje LAS Lastovica.

Dnevni center aktivnosti Loka je v letu 2016 začel delovati na trenut-
ni lokaciji. Stavba, ki je bila zgrajena v letu 1990, je velika 324 m² in leži 
na 1532 m² veliki parceli. Prostori so v vsakodnevni uporabi, vendar za-
radi dotrajanosti postaja manj privlačna. Urejenost prostorov močno 
vpliva na počutje uporabnikov in posledično tudi na obisk, zato si na 
občini želijo, da bi prostore uredili.

Vsi posegi v stavbo prinašajo stroške, za katere se na občini nade-
jajo pridobiti evropska sredstva preko LAS Lastovica. S projektom 
prenove bodo skupaj z Društvom upokojencev Starše (v nadaljevanju 
društvo) kandidirali na javnem pozivu, vlogo pa morajo oddati v sep-
tembru.

Projekt, vreden skoraj 65.000 evrov
K dobremu počutju v objektu bi močno pripomogle že prebeljene 

stene, potrebna pa je tudi menjava oken. Poleg tega v DCA Loka 
potrebujejo novo čajno kuhinjo in LCD Led televizor. Finančno najtežji 
del projekta pa predstavlja menjava strešne kritine, ki pa je prav tako 
dotrajana. Vrednost celotne investicije je ocenjena na 64.300 evrov, 
od tega naj bi občina zagotovila nekaj več kot 19.000 evrov, 2.600 

evrov bi prispevalo društvo, pri tem pa predvidevajo, da bi od LAS 
Lastovica pridobili skoraj 45.000 evrov nepovratnih sredstev. 

Začetek sanacijskih del je predviden že v novembru letos in naj bi 
se zaključila v marcu 2021. Do junija v prihodnjem letu naj bi nakupili 
opremo, medtem pa bi že potekale delavnice v sklopu projekta, ki bi 
se zaključil v septembru oziroma oktobru. Vse pa je odvisno od uspeš-
nosti na javnem razpisu, oziroma če jim bo uspelo pridobiti nepovrat-
na sredstva.

V letu 2019 smo uvozili 563 ton 
svežih kumaric in jih izvozili samo 
osem, velika razlika med uvozom 
in izvozom pa je bila tudi pri vlo-
ženih kumaricah. Teh smo največ, 
1241 ton, pripeljali iz Nemčije, naj-
boljša odjemalka slovenskih vlože-
nih kumaric pa je bila s 40 tonami 
Hrvaška.

Po podatkih Statističnega urada 
Slovenije (SURS) je bilo v letu 2019 
samo 11 hektarjev kmetijskih povr-
šin namenjenih pridelavi kumaric 
za vlaganje, ki so šle naprej v pro-
dajo. Da gre za izrazito razpršeno 
tržno pridelavo, govori dejstvo, 
da so kumarice za vlaganje gojili 
na kar 228 kmetijah. Večina teh 
površin, 77 odstotkov, je bila na 
prostem, samo 23 odstotkov pa v 
zaščitenih prostorih.

V slovenski navadi je, da večino 

Foto: MZ

Utrinek s podelitve priznanj KS Sela

Sela � 23. krajevni praznik s slavnostno sejo

Kaučevičevo nagradili za življenjsko delo
Čeprav je javno življenje zaradi nevarnosti širjenja koronavirusa v veliki meri omejeno, so se na Selih 
v občini Videm odločili, da kljub temu organizirajo slovenost ob krajevnem prazniku. Selani krajevni 
praznik zaznamujejo v drugi polovici julija, v času, ko goduje sv. Ana.

Slovenija, Podravje � Kumaric niti v času poletnih kislih kumaric ne pridelamo dovolj

Domači predelovalci kumarice prisiljeni uvažati
Lani smo v Slovenijo uvozili 71-krat več svežih kumaric in 42-krat več vloženih, kot smo jih izvozili, kar je daleč 
od samooskrbe s to priljubljeno zelenjavo.

Foto: Profimedia/M24

Foto: KG

kumaric za vlaganje pridelamo za 
lastno porabo na domačem vrtu 
ali njivi, in sicer smo jih lani pridelali 
849 ton, od tega pa jih sami pojedli 
kar 74 in prodali samo 26 odstot-
kov. Že tako nizka samooskrba s 
kumaricami za vlaganje z leti samo 
še upada; v primerjavi z letom 
2005 se je pridelava skoraj prepo-
lovila, saj je bilo leta 2019 kumaric 
za vlaganje kar 43 odstotkov manj.

Posledično se višajo cene kuma-
ric za vlaganje iz lastne pridelave, 
saj jih na tržnicah prodajajo vse 
manj. Lani je bilo treba za kilogram 
kumaric za vlaganje v povprečju 
odšteti 2,86 evra; za ta denar bi 
leta 2004 dobili najmanj dva kilo-
grama, saj je povprečna cena za 
kilogram znašala 1,29 evra.

Potencial je na domačih 
njivah

Še pred nekaj desetletji je bila 
pridelava kumaric v Sloveniji dob-
ro organizirana v okviru kmetijskih 
zadrug, že dalj časa opozarja Peter 
Pribožič, prvi mož ptujske kmetij-
ske svetovalne službe. »Takrat so 
na manjših kmetijah s kumaricami 
prislužili nekaj dodatnega denarja, 

mladi so v sezoni pobiranja kuma-
ric dobili za žepnino, ob pobiranju 
kumaric pa je delovala tudi med-
sebojna pomoč na vasi. V zadnjih 
letih je organizirana proizvodnja 
zamrla, s pridelavo kumaric se 
ukvarja vse manj ljudi, predeloval-
na industrija pa za potrebe konzer-
viranja velike količine pridelanih 
kumaric uvaža iz Srbije, Bosne, Ma-
džarske in od drugod.«

Pribožič je prepričan, da bi lahko 
bistveno več kumaric pridelali na 
domačih površinah. »Živilskopre-
delovalna industrija namreč za 
predelavo potrebuje kumarice za 
vlaganje, pripravljena je odkupiti 
ves pridelek, a so zdaj kumarice 
prisiljeni uvažati, saj na domačem 
trgu ni ponudbe. Možnosti, da bi 
večji del letnih potreb po kumari-
cah za vlaganje in za solato pokri-
vali s pridelavo na naših kmetijah, 
so velike. Tu vidim potencial, nuj-
no je povečanje samooskrbe, zain-
teresiranim pa moramo poleg do-
govora o zagotovljenem odkupu 
pridelka seveda pomagati tudi z 
navodili in informacijami o pridela-
vi, namakanju, varovanju in spravi-
lu kumaric.«

Praznovanje običajno spremlja 
vrsta prireditev (športne, kulturne, 
verske, družabne …). Letos so v 
dvorani gasilskega doma pripravili 
samo slavnostno sejo ter zasluž-
nim za delo v lokalnem okolju po-
delili priznanja krajevne skupnosti 
(KS). Navzoče na prireditvi sta na-
govorila župan občine Videm Bran-
ko Marinič in predsednik KS Dejan 
Tramšek. Kulturnega programa ni 
bilo, so pa pripravili video, v kate-
rem so predstavili življenje kraja in 
aktivnosti štirih društev na obmo-
čju KS: kulturnega društva z akti-
vom podeželskih žena, športnega 
in gasilskega ter društva upoko-
jencev. Življenje v župniji je v videu 
orisal pater Jože Petek.

Mlada svetniška ekipa
KS Sela v svetu občine Videm 

zastopajo trije svetniki: Matjaž 

Klasinc, ki je tudi podžupan ob-
čine Videm, Dejan Tramšek, obe-
nem predsednik KS Sela, in Katja 
Svenšek. Tramšek je med drugim 
izpostavil, da z občino dobro 
sodelujejo in da so delo minule-
ga obdobja v KS Sela predvsem 
zaznamovali obnova ostrešja na 
kulturni dvorani, postavitev jav-
ne razsvetljave z infrastrukturo z 
možnostjo priključitve na optično 
ali kabelsko omrežje v Barislovcih 
ter asfaltiranje 500-metrskega ce-
stnega odseka Veselič–Murko na 
Selih. Na Selih so na novo postavili 
nekaj svetilk javne razsvetljave, 
obstoječe zastarele pa so zamenja-
li z novimi.  Poudaril je tudi pomen 
državnega projekta regulacije stru-
ge reke Polskave: „Z regulacijo Pol-
skave bomo zagotovili poplavno 
varnost, to pa nam bo dolgoročno 
omogočilo prostorski razvoj.“

V KS Sela bodo tudi v prihod-
njem obdobju trud in delo vla-
gali v obnovo gasilskega doma 
in dvorane, veselijo se vsakega 
novega metra asfalta, nadejajo 
se projekta gradnje kanalizacije, v 
bodoče želijo za vsa društva zago-
toviti ustrezne prostore. Trenutno 
obnavljajo sto let staro kapelico, 
obnovo bodo predvidoma končali 
v avgustu. V Trnovcih so uredili av-
tobusno postajališče, ob njem pa 
zasadili drevored lip. Po več letih 
so v središču Sel odpravili težave z 
meteorno vodo.

Antonija Kaučevič v 
kulturi že 60 let

Predsednik KS Sela Dejan Tram-
šek in župan občine Videm Branko 
Marinič sta podelila tudi priznanja 
KS. Prejeli so jih ŠD Selan, sekci-

ja kegljačev DU Sela in Antonija 
Kaučevič za življenjsko delo na 
področju kulturne dejavnosti. 
81-letna Kaučevičeva se s kulturo 
ukvarja šest desetletij, prepevala 
je v več zborih in pevskih skupi-
nah, zadnjih 22 let vodi skupino 
ljudskih pevk Sela. Na njeno po-
budo vsako leto prirejajo srečanja 
skupin pevcev ljudskih pesmi in 
godcev ljudskih viž. Kaučevičeva 
zraven petja ljubiteljsko zapisu-
je besedila pesmi; da bi ohranile 
slovensko ljudsko pesem, pa so 
selske ljudske pevke posnele tudi 
dve zgoščenki. Poleg aktivnega 
udejstvovanja na področju ohra-
njanja ljudske pesmi je Antonija 
Kaučevič v 60 letih udejstvovanja 
na področju kulture bila ali pa je 
še vedno članica različnih pevskih 
sestavov.
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Na izbranih prodajnih mestih na voljo v kompletu 
Novice Svet24, za samo 2,99 EUR.
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MINI KUHARICA
Grška kuhinja, lazanja, 

limonina pita ter 

REKORDERKA TRIGLAVA
Pri gorskem teku tako noge kot glava 

Dovoljeno je vse. 

vstati ob 5. uri zjutraj
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Tisk: Salomon, d. o. o. Davek na dodano vrednost je vračunan v ceno izvoda in 
se obračunava v skladu z  41. členom ZDDV-1L (Uradni list 72/2019).

PARKETNOTRANJA VRATA

Okna

info@vrata-tuning.si

031 688 777

OSOJNIKOVA 12, PTUJ

Vhodna

Senčila

Napoved oddaje 1. in 2. avgusta: sobota ob 21:00 
– nedelja ob 10:00: Mestno občino Ptuj obiskal mi-
nister za okolje in prostor Andrej Vizjak; Okrogla miza na temo Kako 
ohraniti kmetije na težjem pridelovalnem območju Haloz; Nastale teža-
ve v času pandemije v Termah Ptuj; Predsednik RS Borut Pahor podelil 
priznanja najzaslužnejšim komunalnim delavcem; Zaključil se je Festival 
sodobne umetnosti Art Stays 2020; V Stari steklarski krstno uprizorjeno 
dramsko delo Predstave ne bo; Pletarja Hilda in Anton Žumer iz Hajdoš 
skrbita za ohranitev pletarske obrti; Z narodno-zabavnimi ansambli sto-
pimo v sobotni večer in nedeljski dopoldan.
Pred male ekrane vas vabi Televizija Ptuj, Videoprodukcija Tinček Iva-
nuša.

Vsak 
drugi 
petek

POLNA 
IDEJ

NOVO:
Ptuj - 18. september 2020
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Kogar imaš rad, nikoli ne umre.
Le daleč, daleč je …

ZAHVALA
Ob izgubi dragega moža, očeta, sina, 
dedka, botra in strica

Vlada Zelenika
BUKOVCI 44A

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki so ga pospremili na njegovi zadnji poti, in 
vsem drugim, ki so bili z njim samo v mislih.
Hvala za darovane vence, cvetje, sveče, svete maše ter izrečeno 
pisno in ustno sožalje. Hvala osebju UKC Maribor in SB Ptuj.
Posebna zahvala gre g. župniku za opravljeni celotni obred, 
pevcem za odpete žalostinke, ge. Otiliji za govor in poslovilne 
besede, g. Petru za odigrano Tišino. Hvala tudi podjetju MIR za 
opravljene pogrebne storitve.

Žalujoči: vsi njegovi najdražji

Nikoli več te sonce ne zbudi,
nikoli več, konec je vseh skrbi.
Kjerkoli si, naj angel te čuva!
Kjerkoli si, nate bomo mislili vsi.

Z bolečino v srcih sporočamo žalostno vest, da nas je v 73. letu zapustil naš 
dragi oče, partner, dedi, tast, brat in stric

Jože Gregurec
IZ ZAVRČA,
NAZADNJE JE ŽIVEL V IVANJSKEM VRHU

Na njegovi zadnji poti ga bomo pospremili v ponedeljek, 3. avgusta 2020, ob 16. uri na pokopališču 
pri Lenartu v Slov. goricah.
Žara bo položena v mrliško vežo dve uri pred pogrebom.

Žalujoči: vsi njegovi

Kot ajda na polju je naše življenje,
od cvetja do zime korak je samo,
v žalost obrne se vsako veselje,
a vendar živeti je lepo.
   (I. Sivec)

ZAHVALA
ob boleči izgubi ljubega moža, dragega očeta, dedka, brata, bratranca, tasta, 
svaka, strica, botra, soseda in dobrega prijatelja

Alojza Valenka,
upokojenega mesarja,

IZ DORNAVE 32A
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izražena sožalja, darovane 
vence, cvetje, sveče, svete maše in darove za cerkev.
Prisrčna hvala duhovnikoma dr. Slavku Krajncu in p. Emilu Križanu za lepo opravljen cerkveni 
pogreb in mašo zadušnico, gospe Minki za molitev, govornici Slavici Bratuša za skrbno izbrane 
besede, pevcema Marini in Franju za doživeto odpete pesmi, zastavonošu, nosilcu križa, prapor-
ščaku Območne obrtne zbornice Ptuj, godbeniku za odigrano Ave Marijo, osebni zdravnici dr. Brigiti 
Baklan z obema medicinskima sestrama, pogrebnemu podjetju MIR Videm, cvetličarni Narcisa Dor-
nava in gostišču Pri Tonetu.
Hvala vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, se od njega poslovili in ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. Žalujoči vsi njegovi najdražji

SPOMIN

31. julija mineva trideset let, odkar nas je 
zapustil mož, oče, brat in stric

Jože Murko
Z MESTNEGA VRHA 60A

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Tvoji najdražji

Tam, kjer si ti,
ni sonca in ne luči,
le tvoj nasmeh nam v srcih še živi,
nihče ne ve,
kako boli, ko se zavemo, da te več ni.

SPOMIN
3. avgusta bo minilo leto žalosti, ko nas je v 
cvetu mladosti zapustil naš dragi

Žan Šel
IZ APAČ 186A

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate sveče 
in ga ohranjate v lepem spominu.

Tvoji najdražji

Od ponedeljka, 20. julija, vas na
prodajnih mestih čaka revija samih dobrih novic

NE SPREGLEJTE!

– edini pravi vodnik za preživetje!

Revija samih dobrih novic tokrat predstavlja:
Nasveti zeliščarjev za močnejši imunski sistem
POLETNI RECEPTI ZA JESENSKO ZDRAVJE

Evropska nagrada za Zvoneta Černeliča
STRAH NI DOBER ŽIVLJENJSKI SOPOTNIK

Slastni, krepčilni, zdravilni
ZELIŠČNI NAPITKI ZA HUJŠANJE

Naše izkušnje s slovenskih pešpoti
HOJA PREPROSTO VLEČE!

Tudi začetniku bo uspelo
GOJENJE GOB NA DOMAČEM VRTU? DA!

V pristnem stiku z naravo in seboj
OTROCI NOVE ZEMLJE

Alternativni nasveti proti tesnobnosti
NAD OBLAKI SIJE SONCE

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiropo-
ra – volne. V prednaročilu popusti. 
Barvanje fasad, zaključni ometi, 
pomoč pri subvencijah, vsa not-
ranja slikopleskarska dela. Jože 
Voglar, s. p., Zabovci 98, telefon 
041 226 204.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – topol, 
lipo, jelšo, brezo, lahko na panju. 
Nudi žagan les, letve, morale, dr-
va za kurjavo, izdelavo in prodajo 
peletov plus in sekancev. Tel. 041 
403 713.

OKNA, rolete, žaluzije, komarniki, 
ugodne cene. Janez Belec, s. p., 
Trnovska vas 50, tel. 041 884 841; 
janez.belec@gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ograje – 
deli, okovja za kabine, cevi, vijaki, 
dimniki, litoželezni kamini, gorilni-
ki na pelete. Ramainoks, d. o. o., 
Kopališka 3, Kidričevo, tel. 02 780 
99 26, www.ramainox.si.

POTREBUJEMO dostavljavca pic na 
območju Ptuja. Lahko ste tudi upo-
kojenec. Informacije 031 301 116. 
Picerija Slonček iz Prešernove 19.

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova drva 
vseh dimenzij in bukovo hlodovino 
ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Dani-
lo Horvat, s. p., Moškanjci 1d. Tel. 051 
667 170.

BUKOVA drva prodam, razrezana na 25, 
33 ali 50 cm. Tel.: 041 893 305. www.
lesgrad.si

KOZMETIČNE STORITVE: pedikura, masa-
ža telesa, nega obraza, depilacija ... Vse 
to in še več na številki 031 827 330, Bar-
bara Toplak, s. p., Gomilšakova ul. 1.,Ptuj.

SERVIS gospodinjskih aparatov in elek-
tronskih naprav. Storitve na terenu. Ljubo 
Jurič, s. p., Borovci 56b, 2281 Markovci. 
Tel. 041 631 571.

VEDEŽEVANJE, bioenergija in radiestezi-
ja na tel. št.: 040 260 288. Vrelec sreče, 
Erbežnik in Prudič, d. n. o., Krimska ulica 
10, Ljubljana.

www.re-max.si/Poetovio

PRODAMO - OBNOVLJENO HIŠO V POLENCIH, letnik 
1930, v  izmeri 150 m2 in pripadajoče zemljišče v 
izmeri  23680 m2. PRIPOROČAMO! 
Cena: 105.000,00 EUR.
Kontakt: 041 684 075 
ali 02/6208 816

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in drugo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 041 923 197.

NESNICE, mlade, hisex, v začetku nesno-
sti, opravljena vsa cepljenja, prodajamo 
vsak dan od 8. do 17. ure. Soršak, Podlo-
že 1, Ptujska Gora.

SAMONAKLADALKO SIP 25, silokombajn 
SIP -SILO 80 B, kosilnico SIP 185 G, od-
piranje s traktorja, prodam. Tel. 041 599 
567.

PRODAM belo sortno ter mešano in rdeče 
vino. Tel. 031 771 935.

PRODAM enoosno kiper prikolico Teh-
nostroj, zračne zavore, kovinske stranice 
s poviški, v odličnem stanju, in belo me-
šano vino. Tel. 031 503 142.

NESNICE, rjave, 19-tedenske, tik pred 
nesnostjo. Naročila sprejemamo po tel. 
040 531 246. Rešek, Starše 23.

PRODAM telico, 9 mesecev brejo, simen-
talko. Tel. 051 231 529 in 769 13 91.

DELO

IZPOSOJA in prodaja medicinskih 
pripomočkov na naročilnico ZZZS 
(postelje, vozički, toaletni stol ...). 
NOVA REHA, Mlinska c. 1a, Ptuj, 
tel. 02 782 01 06.

www.novareha.si

KMETIJSTVO

RAZNO

RABIM pomoč pri hiši in okolici, dolgo-
trajno oziroma po dogovoru, ter žensko 
za pomoč na vrtu in čiščenje hiše v Stojn-
cih, občina Markovci. Tel. 041 725 759.

NEPREMIČNINE

V NAJEM oddam tri poslovne prostore 
velikosti 40 m2 in dvakrat po 20 m2 ter 
več parkirišč v garažni hiši, vse v Vodni-
kovi ul. 2 na Ptuju. Milan Hebar, s. p., 
Miklošičeva 3. Tel. 041 325 925.

PAŠMAN – prodam gradbeno parcelo ob 
morju in starejšo hišo na Ugljanu, lepa 
lokacija, 70 metrov od morja, prodam. 
Tel. 070 270 130.

Vsak 
drugi 
petek

POLNA 
IDEJ
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Včeraj se je iztekel letošnji glasbeni festival Arsana, ki je bil stood-
stotno slovenski. Osrednji glasbeni dogodki so bili v celoti razprodani. 
Marsikdo je bil prikrajšan za vrhunske glasbene užitke, ker je bilo število 
vstopnic zaradi protikoronskih ukrepov strogo omejeno. Še vedno pa 
si lahko ogledamo razstave 18. festivala sodobne umetnosti Art Stays.

Do konca leta pa je na ptujskem gradu še na ogled osrednja arheolo-
ška razstava, posvečena 1950-letnici prve pisne omembe Ptuja v antičnih 
pisnih virih, Osrčje Petovione – Ptuj v rimski dobi. K ogledu vabijo tudi 
stalne muzejske zbirke. Le dostop 
na grad je zaradi varnosti omejen, 
iz mesta sploh ni več, možen je le 
še po severni strani. Upamo, da se 
bo sanacija tudi tega dela zidu, ki 
sedaj ogroža dostop, začela čim 
prej in bodo obiskovalci na grad 
lahko ponovno prišli tudi iz Pre-
šernove ulice oz. Sončnega parka.

Vse kaže, da bo območje okrog 
cerkve sv. Ožbalta na Ptuju – to so 
postavili v čast sv. Ožbaltu, angle-
škemu kralju, ki je živel v 7. stoletju 
in si pridobil velike zasluge pri širje-
nju vere na Angleškem – bogatejše 
za sončno uro. TD Ptuj jo želi posta-
viti v čast mestnemu jubileju, ki ga 
je Ptuj praznoval v letu 2019, in ob 
30. obletnici nastanka samostojne 
Slovenije. S tem bo to območje po-
novno na neki način oživelo, posta-
lo privlačnejše tudi za obiskovalce 

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE

Katera cerkev je nekoč stala na starem mestnem pokopališču 
na Ptuju (danes Park spominov)?

…..............................................................................................

Ime in priimek:.........................................................................

Naslov: ….................................................................................

Davčna številka:.......................................................................

Kupon pošljite ali prinesite na naslov: Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova 3, 2250 Ptuj.Foto: Črtomir Goznik

5. avgusta na ptujskih ulicah in trgih običajnega sejemskega drenjanja ne bo.

Nagradno turistično vprašanje pogosteje, pravijo nekateri.
Na Ptuju so v teh dneh že začeli iskati izvajalca zabavnih dogodkov na 

največji pustni prireditvi v Sloveniji v letih 2021, 2022 in 2023, Kurentova-
nju. Glede na to, da za karnevalsko dvorano ne bo mogoče več koristiti 
prostora v Qcentru, ker so ga zasedle trgovine, bo za zabavni del treba 
poiskati novi primeren prostor že v letu 2021, če bodo zdravstvene raz-
mere tovrstno druženje seveda dovoljevale.

V Turističnem društvu Ptuj bodo tudi letos ob svetovnem dnevu turiz-
ma podelili priznanja za najlepše urejeno okolje. Ptujčane pozivajo, naj 
tudi sicer vzorno skrbijo za lepo in čisto okolje, da bi bilo letos mesto 
ponovno uvrščeno na najvišjo stopnico med srednjimi mesti v okviru 28. 
tradicionalnega tekmovanja Turistične zveze Slovenije Moja dežela – lepa 
in gostoljubna.

Na nagradno vprašanje o tem, v kateri hiši v Slomškovi ulici je bil v 19. 
stoletju kazino, pravilnega odgovora nismo prejeli. Kazino je bil v 19. sto-
letju v stari pivovarniški hiši s hišno številko 18. O namembnosti te stavbe 
pripovedujejo polkrožni glinasti reliefi , ki so vzidani nad pritličnimi okni. 
Na njih so predstavljeni godci ptujske mestne garde, vojaki pri igranju bi-
ljarda in vojaško pivsko omizje. Nastali so okrog leta 1815 in upodabljajo 
košček ptujskega vsakdana na začetku 19. stoletja, je zapisano v Vodni-
ku po Ptuju. Danes sprašujemo, katera cerkev je nekoč stala na starem 
mestnem pokopališču na Ptuju (danes Park spominov). Nagrada za pravi-
len odgovor je vstopnica za kopanje v Termah Ptuj. Odgovore pričakuje-
mo v uredništvu Štajerskega tednika, Osojnikova 3, do 7. avgusta.

in turistične oglede. Sončna ura že sicer krasi fasado cerkve. To območje 
je tudi znano kot najstarejše ptujsko sejemsko območje. Ožbaltov sejem 
je najstarejši ptujski tradicionalni sejem, omenja se leta 1280. Poteka vsa-
ko leto 5. avgusta, ko je tudi praznik MO Ptuj.

Ptuj je v teh dneh priljubljena destinacija za številne Slovence, ki letos 
dopustujejo doma. Za nekatere je mesto pravo odkritje, predvsem uži-
vajo v sprehodih po ulicah in trgih, večina jih obišče tudi ptujski grad in 
Terme Ptuj. Lep pa je tudi pogled na Ptuj z ladjice Čigra. Škoda, da ne vozi 

Letos tudi brez Ožbaltovega sejmaLetos tudi brez Ožbaltovega sejma

Pri nas gre pravna država enim skozi levo uho noter, 

Pri nas gre pravna država enim skozi levo uho noter, 

drugim pa skozi desnega ven.
drugim pa skozi desnega ven.

* * ** * *

Kolikor pri sosedu zidarji med delom počivajo, 

Kolikor pri sosedu zidarji med delom počivajo, 

mu očitno gradijo pasivno hišo.
mu očitno gradijo pasivno hišo.

* * ** * *

Na revolucionarnih marših se vedno krvavi pot poti.

Na revolucionarnih marših se vedno krvavi pot poti.

* * ** * *

Ponudil sem ji prst, odtrgala mi je penis.
Ponudil sem ji prst, odtrgala mi je penis.

* * ** * *

Drugorazredne prvorazredni tolažijo, da so razred zase.

Drugorazredne prvorazredni tolažijo, da so razred zase.

* * ** * *

V kapitalizmu mora muha enodnevnica ob koncu dneva 

V kapitalizmu mora muha enodnevnica ob koncu dneva 

še na nočni šiht.še na nočni šiht.

AFORIZMI BY FREDI

Tista prava pozitivna energija se 
pokazala že ob jutranjem postan-
ku v hotelu A pred Žalcem, ko smo 
bili postreženi s kavo in okusnimi 
rogljički. S to energijo smo nadal-
jevali pot in verjamemo, da nas je 

prav zaradi tega že ob izhodu iz 
predora Kastelec in čez viadukt 
Črni Kal pozdravilo sonce ter nam 
zaželelo dobrodošlico. Ob priho-
du v Simonov zaliv se je družba 
razdelila na tiste, ki so bili željni 

kopanja, pa na sprehajalce in na 
tiste, ki so prišli preverjat zgolj tu-
ristični utrip Izole in okolice. Prav 
vsi smo enotnega mnenja, da je 
pri nas zelo lepo, v pravi družbi pa 
najlepše na svetu.

Foto: DS

Foto: DS

Foto: DS

Podravje � Kopalni dan z bralci in poslušalci Radia-Tednika

Z najboljšo družbo na najboljši izlet
Kopalni dan z bralci Štajerskega tednika in poslušalci Radia Ptuj je več kot le izlet na morje. Kot pribito velja, da se 
zgodbi druženja, zabave, animacije, smeha in glasbe umakne tudi slabo vreme z deževjem, ki je minuli petek čez noč 
in dobršen del sobote neusmiljeno pralo Slovenijo.

Toplo morje je ponujalo pra-
vi užitek kopanja, turistični utrip 
mesta Izole in obale pa je dajal 
vedeti, da je korona zahtevala svoj 
davek, saj prave gneče ni bilo.

Popoldne smo sodelavci družbe 
z Daliborjem na čelu in predstav-
niki turistične agencije ATP poskr-
beli za animacijo, polno smeha in 
zabave, nakar smo se polni prijet-

nih vtisov odpravili proti domu in si 
rekli: »Drži, ta sobota, 25 julija, pa 
je bila res nepozabna.«

Kopalni dnevi se bodo nadalje-
vali tudi v avgustu, zato še enkrat 
vabljeni v našo družbo vsi, ki želite 
preživeti dan, poln doživetij, brez-
skrbnosti in uživanja ob spozna-
vanju lepot slovenskega Primorja.
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